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Punt A.1:  Toelichting door korpschef Geert Smet bij het jaarverslag 2017 van de politie. 

Korpschef Geert Smet geeft aan de  hand van een  presentatie toelichting bij het jaarverslag 2017 over 

de werking van de lokale politie van de politiezone Voorkempen.  Het jaarverslag is goedgekeurd door 

de politieraad en wordt daarna, zoals nu in Zoersel, tijdens de vier gemeenteraden van de politiezone 

toegelicht. Het document is integraal digitaal raadpleegbaar via http://www.lokalepolitie.be/ 

5355/home/636-jaarverslag-2017.html. 

Raadslid Marc Somers stelt bij het luik verkeersveiligheid en snelheidsovertredingen de vraag of de 

trajectcontrole permanent gebeurt.  De korpschef antwoordt bevestigend op deze vraag.  

Raadslid Trix Lacante dankt de korpschef voor de uitstekende toelichting waardoor de raadsleden die 

geen deel uitmaken van de politieraad toch mee zijn met de werking van de politie en de cijfers met 

betrekking tot de veiligheid in de gemeente.  Verder stelt zij, naar aanleiding van de recente 

gemeenteraadscommissie over het afsteken van vuurwerk tijdens oudejaar, de vraag of er veel 

vaststellingen waren van het afsteken van vuurwerk zonder toelating en/of de daaropvolgende 

handhaving een probleem vormt.  De korpschef antwoordt met betrekking tot vaststellingen en 

handhaving dat het zeer moeilijk vast te stellen is wie juist de afsteker is van het vuurwerk.  De 

interventiecapaciteit op oudejaar bestaat uit vier ploegen op het terrein voor vier gemeenten, het hoeft 

geen betoog dat het aldus onmogelijk is om daar effectief toezicht op te houden. 

Raadslid Roel Van Elsacker wil de collega-raadsleden op een aantal zaken attent maken, die zijn 

fractie belangrijk vindt.  Zo constateert hij dat de oproepen vanuit een BIN terug op niveau zijn 

evenals de opstarting van bijkomende BIN’s, waardoor quasi de volledige oppervlakte van de 

gemeente thans wordt gedekt. De BIN-werking is iets wat zijn fractie zeer sterkt ondersteunt en wat, 

volgens hem, de bevolking ook zeer sterk waardeert.  Ook de daling van de verkeersongevallen en het 

aantal slachtoffers is toe te juichen. Zeer positief is ook het actieplan  tegen fietsdiefstallen dat is 

uitgevoerd en hopelijk krijgen we het effect hiervan te zien.  Wat echter zorgen baart, is de evolutie 

van de aanrijtijd van de interventies.  Dit was ook zijn vraag in de politieraad zelf.  Zo valt op dat het 

aandeel interventies met een aanrijtijd van minder dan 10 minuten is gezakt van 90 % naar 75%. Dit 

betekent dat 25% van de bellers langer dan 10 minuten moet wachten, wat een groot verschil is 

tegenover 2016.  Daar moet door het beleid aandacht aan worden besteed want het is voor de 

inwoners een zeer belangrijk aspect van de politionele dienst/hulpverlening.   De korpschef repliceert, 

net zoals hij ook tijdens de politieraad antwoordde, dat de cijfers van de meldkamer van de federale 

politie fouten bevatten in de berekening van de aanrijtijden. M.a.w. dat de cijfers van de voorgaande 

jaren rooskleuriger waren dan de realiteit.  Tweede aspect en ook belangrijke nuance is dat om de 

aanrijtijd te berekenen een heel aantal factoren meespelen waarop de interventieploegen en de lokale 

zone geen invloed hebben (statusmeldingen, benodigde tijd voor de meldkamer om alle gegevens 

betreffende de oproep te verzamelen,…)  De doorlooptijd is de tijd die verstrijkt tussen de melding en 

de afgehandelde status en die bedraagt gemiddeld 45 minuten.  Bovendien tonen studies aan dat bij 

inbraken in woningen de politie normaliter binnen drie minuten aanwezig zou moeten zijn om 

inbrekers op heterdaad te kunnen betrappen. Dit relativeert het belang van de aanrijtijd en illustreert 
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hoe belangrijk het is om in te zetten op diefstalpreventie. De capaciteit voor interventies is bovendien 

beperkt en daarom probeert de politiezone de middelen zo efficiënt mogelijk in te zetten.  Meldingen 

worden afgewerkt naargelang de prioriteitsscore. Het proces verbaal van de vaststelling wordt 

afgewerkt tijdens dezelfde prestatie als dat de vaststelling gebeurde, wat van belang is voor de 

dringende aflevering van het dossier aan het parket. Tot slot stegen naast het aantal meldingen ook de 

tussenkomsten tot 15 per dag. Aangezien deze allemaal moeten worden afgehandeld  met dezelfde 

capaciteit heeft dit een negatieve impact op de aanrijtijd. 

Raadslid Marc Somers merkt op dat ondanks de verhuis het aantal bezoeken aan het politiekantoor 

blijkbaar is gestegen.  Hij vraagt of er cijfers over de bereikbaarheid bestaan.  En of er weet is van  

mensen die de locatie van de Vaartdijk in Brecht moeilijk kunnen bereiken, bij gebrek aan openbaar 

vervoer vanuit Zoersel?  Ook voor het personeel van de zone kan dit een probleem vormen.  De 

korpschef antwoordt dat er geen gegevens, klachten of meldingen bestaan van mensen die de 

Vaartdijk niet kunnen bereiken. Uit het bezoekersregistratiesyteem is zelfs gebleken dat het aantal 

bezoekers aan het commissariaat net is toegenomen na de verhuis.  Er is bovendien een vernieuwde 

wijkwerking waarbij het net de bedoeling is dat wijkinspecteurs vaker ter plaatse zijn in de buurten 

dichtbij de burgers.  De wijkinspecteurs ondervangen zodoende problemen ter plekke zodat mensen 

zich minder moeten verplaatsen voor  dienstverlening van de politie.   

Raadslid Jan De Prins bedankt de korpschef voor zijn duidelijke uitleg en het fijne werk van de 

politiezone.  Het raadslid wil echter wel een discrepantie onder de aandacht brengen. In het 

jaarverslag kan men immers lezen dat er 36.000 alcohol testen werden afgenomen, wat op zich een 

goede zaak is om het aantal verkeersslachtoffers terug te dringen, maar wat in schril contrast staat 

met de slechts 19 afgenomen testen van druggebruik bij chauffeurs. De korpschef bevestigt dat dat 

cijfer inderdaad laag is. De politiezone heeft wel zelf het initiatief  genomen om een actie op te nemen 

in het Zonaal Veiligheidsplan om bij elk verkeersongeval een speekseltest af  te nemen. Dit is uniek 

onder de omliggende gemeenten.  Tevens is het zo dat in vergelijking met het afnemen van een 

ademtest, een speekseltekst veel meer capaciteit vraagt aangezien dit tussen de 30 en 45 minuten in 

beslag neemt.  Daar bovenop komt nog dat het aantal speekseltesten aangeleverd door de federale 

overheidsdienst (FOD) Justitie op zich laat wachten én dat er een beperkte houdbaarheid is van de kit. 

Met andere woorden er zijn heel wat hindernissen om vaststellingen te kunnen doen van druggebruik 

in het verkeer. De FOD Justitie is ondertussen bezig met een overheidsopdracht voor efficiëntere 

speekseltesten die minder tijd in beslag zullen nemen.   

Raadslid Patrick Wyffels pikt in op het laatste onderwerp en vraagt hoe het kan dat de speekseltest 30 

minuten in beslag neemt.  Tevens wenst het raadslid te weten van welke actieve substantie de 

aanwezigheid in het bloed wordt nagetrokken?  De korpschef antwoordt dat de speekseltest in zijn 

geheel wel degelijk arbeidsintensief is. Ingeval van  een positieve speekseltest, wordt er bloed 

getrokken.  De test onderzoekt onder meer de aanwezigheid van cannabinoïde producten. Tevens 

beaamt de korpschef dat de test enkel iets zegt over de aanwezigheid van verboden substanties, maar 

uiteraard geen uitspraak doet over oorzaak, gevolg en impact van het verboden middel op het 

rijgedrag. Daarnaast verneemt het raadslid graag de prioritaire knelpunten in het zonale politiebeleid 

en de acties die de zone hier tegenover wenst te stellen.  Hierop antwoordt de burgemeester dat dit 

alles gestipuleerd staat in de zonale veiligheidsactieplannen.  De uitvoering van de acties in de 

plannen  zullen worden verlengd samen met het opstellen van nieuwe beleidsprioriteiten en dit op 

basis van een bevraging onder een ruim publiek. 

Raadslid Walter Van Hofstraeten stipt aan dat veiligheid een zeer belangrijk thema vormt voor zijn 

fractie.  Hij dankt de korpschef voor de acties, maar wenst op te merken dat er een aspect is die in de 

toelichting bij het jaarverslag slechts even werd aangeraakt.  Zo wenst hij te weten waar de 

vrachtwagensluis zich in onze zone bevindt en of deze het gewenste effect heeft.  De burgemeester 

antwoordt dat de vrachtwagensluis zich bevindt in de Brugstraat in Brecht en dus niet op het 

grondgebied van onze gemeente. Raadslid Van Hofstraeten meent nochtans dat dit, bijvoorbeeld in 

Halle-Dorp, van meerwaarde zou kunnen zijn.  De burgemeester antwoordt dat dit momenteel niet 

voorzien is in Zoersel en dat er evenmin concrete plannen voor zijn.  Eventueel kan het een sturend  

instrument zijn in toekomst, kaderend in de vervoersstudie voor onze vervoersregio.   

Raadslid Marc De Cordt wenst met de raad en de korpschef een recente persoonlijke ervaring te 

delen. Zijn dochter moest immers, naar aanleiding van een voorval, een verklaring gaan afleggen.  

Enkele dagen later, bij het aanvullen van het dossier met een attest van het ziekenhuis, wordt aan de 
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dochter gevraagd een document te ondertekenen in verband met de rechten uit de Salduz–wetgeving.  

Het raadslid vraagt zich af  waarom  zo een document ter ondertekening wordt voorgelegd enkele 

dagen na het eigenlijke verhoor.  Het raadslid deelt deze ervaring omdat hij het verontrustend vindt 

dat de inspecteur die er werd bijgehaald, verbaasd  reageerde toen het raadslid en zijn dochter meer 

informatie vroegen naar het doel van het document en het tekenen ervan achteraf.  Hij vraagt zich af 

of er dan wel voldoende kennis is over de Salduz-regelgeving bij de inspecteurs?  De korpschef 

antwoordt dat hij hier akte van neemt en navraag zal navraag doen naar de concrete situatie.  De 

korpschef verklaart dat er binnen de zone uitgebreide opleidingen over de Salduz-wetgeving werden 

georganiseerd en dat elke inspecteur deze opleiding heeft gevolgd, dus dat het aan  de nodige kennis 

niet mag ontbreken.  

Raadslid Constant Meeussen verklaart: “Na deze bundel van een 40-tal bladzijden tekst 

doorgeknauwd te hebben, heb ik wel enkele bedenkingen.  Ik lees o.a. bij de 30 km/uur 

snelheidscontroles, dat er toch, bij het volgens mij relatief lage aantal controles, de overtredingen 

massaal zijn.  Geeft dit niet aan dat deze snelheid niet realistisch is.  De meeste mensen willen zich 

best aan deze snelheid houden maar ge zit er over, voor dat ge het weet. Het overkomt mij ook en ik 

geef dat grif toe. Ik vraag me af, of het verkeer in ’t oog houden en tegelijkertijd op uw kilometerteller 

letten zo veilig is.  Voor mij lijkt 40 km/uur, (en er hebben mij daar al meerdere mensen over 

aangesproken), als signaal beter. In die zin dat het in die zone anders moet maar zonder dat we tot 

een utopisch lage snelheid moeten afzakken, waaraan in de praktijk moeilijk aan te voldoen is. Het 

moet veilig zijn maar ook realistisch.   

Wat betreft het trajectcontrolesysteem.  OK uiteraard, geen probleem maar ondertussen wordt er te 

weinig gedaan op de kleinere wegen, vind ik.  En u hebt het wel over vaste bemande controles maar 

waarom geen mobiele camera’s. Met mobiele camera’s wordt de pakkans toch ook groter, juist zoals 

met ANPR en het is juist die pakkans die er toe leidt dat er trager gereden wordt, zegt u.  

Zet ze desnoods in een vuilbak, zou ik zeggen. Anderzijds, de wegen vol zetten met anti- 

tankversperringen is geen oplossing. Het maakt ze juist onveiliger door chauffeurs die telkens van 

baanvak moeten wisselen, daardoor de fietser in gevaar brengen en door het voortdurend remmen en 

dan weer gas geven, voor een extra uitstoot van CO2, CO, stikstof en fijn stof zorgen.  Plaats daar 

verplaatsbare camera’s en maak onze wegen terug normaal berijdbaar. Ik wil niet de morele 

verantwoordelijkheid dragen dat op een pikdonkere mistige novembernacht, nu ’s nachts het licht ook 

nog eens uit is,  iemand zich te pletter rijdt op zo’n bloembakobstakel.   Of zoals in het Limburgse 

Meeuwen waar op 26 maart jongsleden, een meisje door een, tussen de bloembakken manoeuvrerende 

vuilnisophaalwagen werd dood gereden.  Ik wil het niet meemaken. Aansluitend op wat Walter Van 

Hofstraeten zegt.  Vrachtwagensluizen nog zo iets.  Eerst knijpt men door de misdadige urbanisatie 

van de laatste decennia, en in deze legislatuur nog altijd voortdurend, de wegen dicht. Halle Dorp is 

hiervan het schoolvoorbeeld en dan gaat men “Kurieren am Sympthom”. Wees vandaag maar 

vrachtwagenchauffeur die in de toekomst zoveel extra kilometers moet doen om op zijn bestemming te 

geraken. De meerkost aan brandstof wordt wel doorgerekend aan de cliënt en de meer uitstoot van 

CO2, giftige CO en stikstof uitstoot plus fijn stof speelt dan plots geen rol meer. Dan de 

drugsproblematiek. We zitten op het huidige ogenblik met een gevaarlijke cocktail van exotische en 

chemische roesmiddelen, boven op onze historische harddrug, alcohol. Vergeten we niet dat alcohol 

als hard drug nog erger is dan cocaïne en heroïne.  Nu, de mens is nu eenmaal sowieso een kuddedier. 

Daarbij komt nog dat op jeugdige leeftijd de groepsdruk om er bij te horen zeer sterk speelt. Als jonge 

gast wilt ge toch gene ‘flauwe’ zijn en als meisje geen ‘seut’. Sensibilisatie en voorbeeldfuncties in 

scholen, sportclubs en jeugdbewegingen zijn daarom belangrijk om de jongeren het juiste inzicht te 

geven, het gebeurt, maar het mag nog meer zijn van dat. ‘Jong geleerd is immers oud gedaan’.  

Voor sigaretten mag geen reclame meer gemaakt worden maar voor alcohol mag dat wel, begrijpe 

wie kan.   Zo moet ook voor mij de pest van de nachtwinkels zoveel mogelijk aan banden gelegd 

worden. 

Zandhoven is daarin volledig geslaagd meen ik.  En in onze zone is de gemeente Malle het beu, dat 

‘jongeren in zwaar beschonken toestand horecazaken binnenkomen, dankzij drank die ze in 

nachtwinkels hebben gehaald’, aldus schepen Dries Van Dijck van de gemeente Malle.   Zou het in 

Zoersel zoveel anders zijn?”  

Raadslid Jos van Dongen bedankt de korpschef voor de toelichting. De vraag naar het zonaal 

veiligheidsplan die hij had, na lezing van het jaarverslag, is reeds beantwoord van in het begin.  Het 
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raadslid merkt nog op dat de gemiddelde doorlooptijd 45 minuten bedraagt, maar hij vraagt of dit wel 

correct is. Immers dit gemiddelde is nu al twee jaar op rij tot op de seconde hetzelfde en hij vraagt of 

dit kan worden nagekeken? 

De burgemeester besluit, in naam van het bestuur, dat de kritische reflecties vanuit deze raad zinvol 

zijn en zullen worden meegenomen in het verder uitstippelen en uitwerken van het zonale politiebeleid.  

Het is hier wel op zijn plaats om namens de gemeente de vele medewerkers van de politiezone te 

bedanken voor hun niet aflatende inzet voor de veiligheid van onze lokale gemeenschap bij nacht en 

ontij.  De afstand met het nieuwe politiecommissariaat is dan wel vergroot maar blijft toch sterk nabij 

dankzij de deellocaties, de aanwezigheid in het gemeentehuis met de politiepost en uiteraard de sterk 

uitgebreide wijkwerking met de grotere aanwezigheid van de wijkinspecteurs in de wijken.  Het is 

verder onze ervaring dat de samenwerking en het overleg tussen de gemeentelijke diensten en 

administratie  met de centrale diensten in Brecht, bijvoorbeeld rond milieu en noodplanning, zeer vlot 

verloopt.  De burgers hebben een groot aandeel belastingen veil voor de politiezone maar veiligheid is 

dan ook een hoog goed en de kwaliteit van de dienstverlening en de geboden veiligheid is dan ook 

navenant.  We rekenen op de korpschef om deze gemeende woorden van dank over te maken. 

Punt A.2:  Advisering van de jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst Sint-Antonius 

Abt. 

Op vraag van de voorzitter geeft schepen Wim Govers toelichting bij de agendapunten 2, 3 en 4 

samen. De gemeenteraad moet advies uitbrengen over de jaarrekeningen van de besturen van de 

eredienst op haar grondgebied. Het bestuur van de eredienst van Sint-Antonius Abt legt ter advisering 

haar jaarrekening 2017 aan de gemeenteraad voor.  De rekening vertoont een exploitatieoverschot van 

15.536,24  euro en geen investeringstekort. In het budget voor 2017 werd geen exploitatietoelage 

voorzien.  De rekening van het bestuur van de eredienst Sint-Elisabeth Zoersel vertoont een 

exploitatieoverschot van 17.674,37 euro en een investeringstekort van 3.826,39 euro.  Dit 

investeringstekort, dat voortvloeit uit de vernieuwing van de verwarmingsinstallatie in het chirolokaal, 

werd overgedragen vanuit 2016. Voor deze investering kon er beroep worden gedaan op een 

renovatietoelage voor jeugdlokalen. Deze werd in boekjaar 2017 ontvangen, waardoor het 

investeringstekort geslonken is ten opzichte van de vorige jaarrekening. In het budget voor 2017 werd 

geen exploitatietoelage voorzien.  Het bestuur van de eredienst van Sint-Martinus Halle legt ter 

advisering haar jaarrekening 2017 aan de gemeenteraad voor.  De rekening vertoont een 

exploitatieoverschot van 101.969,86  euro en geen investeringstekort. In het budget voor 2017 werd geen 

exploitatietoelage voorzien. Aan de gemeenteraad wordt gevraagd de voorliggende jaarrekeningen alle 

drie positief te adviseren. 

Raadslid Jos van Dongen wenst het woord met betrekking tot het bestuur van de eredienst Sint - 

Elisabeth: “Ik stel vast dat het zogenaamde investeringstekort van 2016 nog steeds voor een deel 

(3.826,39 van de oorspronkelijke 6.640,20 euro) in de jaarrekening 2017 staat vermeld. Indien dit niet 

uit de rekeningen verdwijnt, zal de gemeente, die vroeg of laat de tekorten van de kerkfabriek moet 

financieren, hiervoor de rekening betalen. Dit is niet correct. Dit bedrag moet uit de jaarrekening 

verdwijnen.  Tijdens de gemeenteraad van 25 april 2017 heeft schepen Govers reeds verklaard dat 

‘het hen (en hier bedoelt de schepen de kerkbesturen mee) vrij staat om aan de gemeente een 

tussenkomst te vragen voor de investeringen die zij doen. Het is aan de gemeente om daar al dan niet 

op in te gaan. In deze heeft het schepencollege geoordeeld met respect voor het principe van gelijke 

behandeling van alle jeugdverenigingen.’  Daarom hierbij enkele vragen: 

1. De gemeente heeft 50% terugbetaald aan de chiro die 2.813,81 euro heeft doorgestort aan de 

kerkfabriek. De totale kosten bedroegen dus 5627,62 euro. Vraag: Waar komt dit verschil van 

1012,58 euro in de jaarrekening vandaan? 

2.  Het bedrag dat werd ontvangen van de chiro staat in de jaarrekening vermeld als ‘toelage 

privaat patrimonium’. Wat mij betreft is dit helemaal geen toelage maar wel een gedeeltelijke 

terugbetaling van een lening door de kerkfabriek aan de chiro.  

3. Betaalt de chiro huurgeld aan de kerkfabriek voor het gebruik van de lokalen en hoe zit dat bij 

de andere jeugdverenigingen in Zoersel? 

Nog een vraag over opmerking 5 van de ‘Toelichting bij de jaarrekening’ 

Hier lees ik ‘5) Voor de volgende jaren is vooral het relatief beperkte investeringskader voor 

patrimoniumrekeningen een aandachtspunt. Door de lage rente zullen de inkomsten uit de 

patrimoniumrekening mogelijkerwijze niet voldoende zijn om samen met de courante 
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exploitatie-ontvangsten het budget sluitend te krijgen. Een uitbreiding van de financiële 

investeringsmogelijkheden voor patrimoniumrekeningen zou daarom wenselijk zijn.’ 

Vraag: Wat bedoelt men hier mee, wat wil men bekomen? Hoe ziet men dit? Graag toelichting.”  

Schepen Govers antwoordt dat er beleggingsfondsen van het bestuur vrijkomen die moeten 

geherinvesteerd worden.  Bij dit alles is het bestuur gebonden aan strikte regels die een defensief  

risicoprofiel voorschrijven en dit maakt dat er  

1. weinig beleggingsproducten te kiezen zijn en  

2. dat deze veel minder rente opbrengen dan de aflopende beleggingen.   

Momenteel is niet bekend hoe de herinvestering er zal uitzien. De strenge decretale bepalingen rond het 

maximaal vrijwaren van het patrimonium spelen hier de financiële ruimte parten.  In verband met het 

chirolokaal is de CV-installatie vervangen.  Het daaruit voortkomende investeringstekort werd 

overgedragen, maar het is inderdaad aangewezen om dit jaar te bekijken hoe dit kan worden weggewerkt 

in het kader van de jaarrekening 2018. Hier zal overleg over plaatsvinden.  Of de chiro huurgeld betaalt, 

zal worden nagekeken. De lokalen zijn  eigendom van het kerkbestuur, terwijl bij chiro Sint-Antonius  de 

vzw Dekenij de eigenaar is van de lokalen, wat een verschillende regeling kan uitmaken.   

Het raadslid wenst tot slot nog mee te geven dat hij het vooral belangrijk vindt dat alle jeugdbewegingen 

kunnen rekenen op een gelijkaardige regeling en ondersteuning voor hun lokalen.  De schepen beaamt dit 

en stelt dat dit ook altijd de visie en de werkwijze is geweest van het gemeentebestuur 

MOTIVERING: 

Feiten en context  
De jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van Sint-Antonius Abt, door de kerkraad 

goedgekeurd op 15 januari 2018, kwam toe bij het gemeentebestuur op 26 april 2018. 

Juridische grond 

De artikelen 2, 3 en 55 van het decreet van 7 mei 2004  betreffende de materiële organisatie en werking 

van de erkende erediensten in het Vlaams gewest bepalen dat de jaarrekening van de besturen van de 

eredienst onderworpen is aan het advies van de gemeenteraad. 

Argumentatie 

De jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van Sint-Antonius Abt vertoont een 

exploitatieoverschot van 15.536,24 euro en geen investeringstekort. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

De gemeenteraad geeft gunstig advies over de jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van  

Sint-Antonius Abt. 

Punt A.3:  Advisering van de jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst Sint-Elisabeth 

Zoersel. 

MOTIVERING: 

Feiten en context  
De jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van Sint-Elisabeth Zoersel, door de kerkraad 

goedgekeurd op 21 februari 2018, kwam toe bij het gemeentebestuur op 26 april 2018. 

Juridische grond 

De artikelen 2, 3 en 55 van het decreet van 7 mei 2004  betreffende de materiële organisatie en werking 

van de erkende erediensten in het Vlaams gewest bepalen dat de jaarrekening van de besturen van de 

eredienst onderworpen is aan het advies van de gemeenteraad. 

Argumentatie 

De jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van Sint-Elisabeth Zoersel vertoont een 

exploitatieoverschot van 17.674,37 euro en een investeringstekort van 3.826,39 euro. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

De gemeenteraad geeft gunstig advies over de jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van  

Sint-Elisabeth Zoersel. 

Punt A.4:  Advisering van de jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst Sint-Martinus 

Halle. 

MOTIVERING: 

Feiten en context  
De jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van Sint-Martinus Halle, door de kerkraad 

goedgekeurd op 7 maart 2018, kwam toe bij het gemeentebestuur op 26 april 2018. 

Juridische grond 
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De artikelen 2, 3 en 55 van het decreet van 7 mei 2004  betreffende de materiële organisatie en werking 

van de erkende erediensten in het Vlaams gewest bepalen dat de jaarrekening van de besturen van de 

eredienst onderworpen is aan het advies van de gemeenteraad. 

Argumentatie 

De jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van Sint-Martinus Halle vertoont een 

exploitatieoverschot van 101.969,86 euro en geen investeringstekort. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

De gemeenteraad geeft gunstig advies over de jaarrekening 2017 van het bestuur van de eredienst van  

Sint-Martinus Halle. 

Punt A.5:  Intrekking van de gemeenteraadsbeslissing van 19 december 2017 houdende vaststelling 

van de retributie voor het gebruik van gemeentelijke infrastructuur voor de aanslagjaren 2016 tot 

en met 2019 en vaststelling van de retributie voor het gebruik van gemeentelijke infrastructuur 

vanaf heden tot en met 2019. 

De burgemeester zorgt voor de toelichting en inleiding van dit agendapunt.  De gemeente Zoersel ging 

op 19 december 2017 over tot de oprichting van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel met het oog 

op de externe verzelfstandiging van de activiteiten in de bibliotheek en bijhorende vergaderzalen. De 

exploitatie van de bibliotheekinfrastructuur en lokalen door het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel 

heeft een wijziging tot gevolg van het aanbod van gemeentelijke infrastructuur die werd verwerkt in 

het vernieuwde retributiereglement betreffende het gebruik van gemeentelijke infrastructuur dat hier 

voorligt.  

Raadslid Marc De Cordt wenst op te merken dat zolang het tarief van de retributie voor verenigingen 

niet wordt aangepast, GROEN de aanpassingen aan het retributiereglement niet zal goedkeuren. 

De gemeenteraad; 

Gelet op de financiële toestand van de gemeente; 

Overwegende dat het gemeentebestuur ter ondersteuning van het verenigingsleven gemeentelijke 

infrastructuur ter beschikking stelt aan verenigingen en organisaties;  

Overwegende dat verenigingen die aan bepaalde voorwaarden voldoen, erkend kunnen worden door 

het schepencollege na advies van één van de verschillende adviesraden; 

Overwegende dat erkende verenigingen hun medewerking verlenen aan de organisatie van 

gemeentelijke activiteiten; 

Overwegende dat het billijk is een onderscheid te maken in de retributie voor het gebruik van 

gemeentelijke lokalen, rekening houdend met de bereidheid tot inzet van de verenigingen in de 

gemeentelijke instellingen en activiteiten; 

Overwegende dat het gepast voorkomt een billijke vergoeding te vorderen voor het gebruik van 

gemeentelijke lokalen; 

Overwegende dat Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel belast werd met de exploitatie van de 

bibliotheekinfrastructuur en deze de geldende tarieven met betrekking tot het gebruik van de lokalen 

integraal heeft overgenomen in het huishoudelijk reglement van de bibliotheek; 

Gelet op de bepalingen van het gemeentedecreet; 

BESLUIT met 24 stemmen voor en 1 stem tegen (Groen): 

Artikel 1: 

De beslissing van de gemeenteraad van 19 december 2017 houdende vaststelling van de retributie voor 

het gebruik van gemeentelijke infrastructuur voor de aanslagjaren 2018 tot en met 2019 wordt vanaf 

heden opgeheven. 

Artikel 2:  

Met ingang vanaf heden en voor een termijn eindigend op 31 december 2019 wordt een retributie 

geheven op het gebruik van gemeentelijke lokalen. 

Artikel 3:  

Bepaalde gemeentelijke infrastructuur is beschikbaar voor een éénmalig initiatief of voor wekelijks 

terugkerende initiatieven. Aan een aantal verenigingen wordt het alleengebruik toegekend. 

Artikel 4:  

Onderstaande organisaties of personen kunnen gebruik maken van gemeentelijke infrastructuur. 

Organisaties mogen de gemeentelijke infrastructuur enkel gebruiken voor een activiteit georganiseerd 

door hun organisatie, niet voor privé-activiteiten van leden van hun organisatie.   

 erkende verenigingen van Zoersel (jeugd-, sport-, culturele en sociale verenigingen) 
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 erkende wijkraden 

 Zoerselse scholen en oudercomités 

 Zoerselse adviesraden 

 Zoerselse politieke partijen 

 verenigingen en organisaties met een erkend humanitair doel die worden vastgesteld door het 

schepencollege 

 niet-erkende verenigingen 

 scholen buiten Zoersel 

 éénmalige organisaties gelijkgesteld door het schepencollege 

 privé-personen voor de daarvoor voorziene lokalen 

Artikel 5:  

Reserveren kan ten vroegste één jaar vóór de datum van de activiteit. (*) In geval van overmacht of 

voor zuiver gemeentelijke activiteiten kan het gemeentebestuur de reservatie teniet doen. In de mate 

van het mogelijke wordt in dat geval een ander gemeentelijk lokaal ter beschikking gesteld aan een 

tarief dat niet hoger ligt dan het originele tarief.  

(*) voor zaal KFCE Zoersel geldt de voorrangsregeling voor voetbalclub KFCE Zoersel zoals 

opgenomen in de gebruiksovereenkomst met KFCE Zoersel  m.b.t. de terbeschikkingstelling van een 

polyvalente zaal en verenigingenberging, goedgekeurd door de gemeenteraad van 20 november 2012. 

Privégebruikers kunnen zaal KFCE maximaal 9 maanden op voorhand reserveren. 

Artikel 6: tariefcategorieën 

basistarief (= 100 %): 

 erkende verenigingen  

 erkende wijkraden 

 Zoerselse politieke partijen 

 scholen buiten Zoersel 

 éénmalige organisaties gelijkgesteld door het schepencollege 

de helft van het basistarief (= 50 %) 

 erkende jeugdverenigingen 

 jeugdafdelingen van erkende verenigingen waarvan de leden maximum 18 jaar zijn 

 verenigingen en organisaties voor derde leeftijd 

 verenigingen en organisaties van mindervaliden 

 verzorgingsinstellingen en welzijnsvoorzieningen 

dubbel tarief (= 200 %) 

 niet-erkende verenigingen 

 privépersonen en organisaties (enkel mogelijk voor bepaalde lokalen) 

vrijgesteld van retributie: 

 Zoerselse scholen en oudercomités 

 Zoerselse adviesraden 

 organisaties met een erkend humanitair doel, die worden vastgesteld door het schepencollege  

 erkende wijkraden voor 1 activiteit per jaar 

 initiatieven die worden erkend als jeugd- en sportspeerpuntactie 

 organisaties met een werking inherent verbonden aan die van gemeente en OCMW, die worden 

vastgesteld door het schepencollege  

jaartarief alleengebruik 

voor verenigingen die in de praktijk over het alleengebruik beschikken van een gemeentelijk lokaal of 

van een aantal m² bergruimte.  

jaartarief wekelijks gebruik 

 voor verenigingen die wekelijks gebruik maken van een gemeentelijk lokaal 

 basistarief (100%) voor erkende verenigingen, erkende wijkraden, Zoerselse politieke partijen 

en éénmalige organisaties gelijkgesteld door het schepencollege 

 de helft van het basistarief (= 50 %) voor de erkende jeugdverenigingen, jeugdafdelingen van 

erkende verenigingen waarvan de leden maximum 18 jaar zijn, verenigingen en organisaties 

voor de derde leeftijd, verenigingen en organisaties van mindervaliden, verzorgingsinstellingen 

en welzijnsvoorzieningen 

 dubbel tarief (= 200 %) voor niet-erkende verenigingen 
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Artikel 7: De basistarieven worden als volgt vastgesteld 

7.1. Basistarieven 

Infrastructuur uurtarief dagtarief  

Bremberg cafetaria 3,50 euro 28,00 euro 

Bremberg kleedkamer 1,50 euro 12,00 euro  

Turnzaal Halle 2,50 euro 20,00 euro  

Oud gemeentehuis vergaderlokaal Halle 2,50 euro 20,00 euro 

Zaal Elite  5,00 euro       40,00 euro   

Sporthal Beuk & Noot 1/3 5,00 euro 40,00 euro 

Sporthal Pierenbos 1/2 5,00 euro 40,00 euro 

Sporthal VC Zoersel 1/2 5,00 euro 40,00 euro 

Sporthal VC Zoersel kleine zaal 5,00 euro 40,00 euro 

De Kiekeboes turnzaal 2,50 euro 20,00 euro 

De Kiekeboes refter 2,50 euro 20,00 euro 

Zonneputteke 1/3 3,50 euro 28,00 euro 

Zonneputteke foyer 3,50 euro 28,00 euro 

Zonneputteke keuken 5,00 euro 40,00 euro 

Zonneputteke klein lokaal links 3,50 euro 28,00 euro 

(‘t)huis van kunst en cultuur De Bijl  50,00 euro 

Zaal Sint-Maarten grote zaal en keuken 15,00 euro 120,00 euro 

Zaal Sint-Maarten grote zaal 12,00 euro 96,00 euro 

Zaal Sint-Maarten kleine bovenzaal 2,00 euro 16,00 euro 

Sporthal Amigos Arena 1/3 7,00 euro 56,00 euro 

De Zoest gymhal 7,00 euro 56,00 euro 

De Zoest danszaal 1/2 3,50 euro 28,00 euro 

Zaal KFCE Zoersel deel 1 12,00 euro 96,00 euro 

Zaal KFCE Zoersel deel 2 10,00 euro 80,00 euro 

Zaal KFCE Zoersel keuken 3,00 euro 24,00 euro 

Zaal ‘het Klavier’ (**)  200,00 euro 

 (**) voor zaal ‘het Klavier’ gelden andere tariefcategorieën dan deze vermeld onder artikel 5. Alle 

erkende verenigingen, erkende wijkraden, Zoerselse politieke partijen en éénmalige organisaties 

gelijkgesteld door het schepencollege betalen € 200,00 per dag. Niet erkende-verenigingen, 

privépersonen en organisaties betalen € 300,00 per dag. De organisaties die vrijgesteld zijn van 

retributie zijn dezelfde als deze vermeld onder artikel 5.            

           lesbloktarief 

Klein leslokaal de Vleugel per lesblok van max. 4 uur  (*)  10,00 euro  

Groot leslokaal de Vleugel per lesblok van max. 4 uur (*)  15,00 euro  

 (*) de leslokalen kunnen enkel worden gebruikt door (onderwijs)organisaties na voorafgaandelijke 

toestemming van het schepencollege. 

7.2.1.  Jaartarieven alleengebruik 

Toneellokaal De Blokskens (eigen verwarming)  125,00 euro   

Zusterhuis caféruimte 350,00 euro  

Jeugdhuis te Zoersel 950,00 euro  

Zonneputteke fotolokaal, donkere ruimte 620,00 euro  

Zonneputteke lokaal rechts 620,00 euro  

Schoolmeesterswoning lokaal 0.1 350,00 euro  

Schoolmeesterswoning lokaal 0.2 350,00 euro 

Schoolmeesterswoning lokaal 1.1 350,00 euro 

Schoolmeesterswoning lokaal 1.2 350,00 euro  

Schoolmeesterswoning lokaal 2.1 350,00 euro 

Jeugdhuis Joeniz 800,00 euro 

Pastorij Sint-Antonius 1500,00 euro 

Verenigingenberging KFCE Zoersel per m² 40,00 euro 

De Vleugel zorgklaslokaal 350,00 euro   

7.3 Privé-tarief 
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Volgende lokalen zijn beschikbaar voor privégebruik: zaal Sint-Maarten, sporthal Amigos Arena, 

gym- en danszalen De Zoest, polyvalente zaal ‘de Vleugel’, de polyvalente zaal van KFCE Zoersel en  

(‘t)huis van kunst en cultuur De Bijl.  

- Met uitzondering van (‘t)huis van kunst en cultuur De Bijl en van de polyvalente zaal van KFCE 

Zoersel wordt het privétarief gelijkgesteld met het tarief voor niet-erkende verenigingen. Voor 

privéfeesten wordt minimum één dagtarief aangerekend. 

-(‘t)huis van kunst en cultuur De Bijl: 250,00 euro voor minimum 3 of maximum 4 weekends 

- polyvalente zaal KFCE Zoersel:  

                         dagtarief  

Zaal KFCE Zoersel deel 1  250,00 euro 

Zaal KFCE Zoersel deel 2  200,00 euro 

Zaal KFCE Zoersel keuken  50,00 euro 

Artikel 8:          wedstrijdtarief 

Gebruik van een voetbalterrein voor de duur van een wedstrijd:   50,00 euro 

Artikel 9 :  
De invordering van de retributie gebeurt door de financieel beheerder. 

Punt A.6:  Intrekking van de gemeenteraadsbeslissing van 19 september 2017 houdende de 

vaststelling van een retributie voor de bibliotheek voor de aanslagjaren 2018-2019. 

De burgemeester zorgt voor de toelichting en inleiding van dit agendapunt. De gemeente Zoersel ging 

op 19 december 2017 over tot de oprichting van het Autonoom Gemeentebedrijf  Zoersel met het oog 

op de externe verzelfstandiging van de activiteiten in de bibliotheek en bijhorende vergaderzalen. De 

tarieven voor de bibliotheek werden inmiddels vastgelegd in het huishoudelijk reglement van de 

bibliotheek van Zoersel zoals goedgekeurd door de raad van bestuur van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Zoersel van 27 februari 2018.  Deze tarieven werden ongewijzigd overgenomen uit 

het retributiereglement voor de bibliotheek zoals goedgekeurd door de gemeenteraad van 19 

september 2017. Voortaan zullen de tarieven van de bibliotheek worden beslist door de raad van 

bestuur van het AGB conform artikel 15 van de beheersovereenkomst. Het retributiereglement voor de 

bibliotheek wordt ingetrokken. 

MOTIVERING:  

Feiten en context 

De gemeente Zoersel ging op 19 december 2017 over tot de oprichting van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Zoersel met het oog op de externe verzelfstandiging van de activiteiten in de 

bibliotheek en bijhorende vergaderzalen. De tarieven voor de bibliotheek werden inmiddels vastgelegd 

in het huishoudelijk reglement van de bibliotheek van Zoersel zoals goedgekeurd door de raad van 

bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel van 27 februari 2018.  Deze tarieven werden 

ongewijzigd overgenomen uit het retributiereglement voor de bibliotheek zoals goedgekeurd door de 

gemeenteraad van 19 september 2017. Voortaan zullen de tarieven van de bibliotheek worden beslist 

conform artikel 15 van de beheersovereenkomst. Het retributiereglement voor de bibliotheek wordt 

ingetrokken. 

Juridische grond 

- het gemeentedecreet 

- de gemeenteraadsbeslissing van 19 september 2017 tot vaststelling van een retributie voor de 

bibliotheek voor de aanslagjaren 2018-2019 

- de gemeenteraadsbeslissing van 19 december 2017 tot oprichting van Autonoom Gemeentebedrijf 

Zoersel en vaststelling van de statuten 

- de beslissing van de Raad van Bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel van 27 februari 

2018 tot goedkeuring van het huishoudelijk reglement van de bibliotheek van Zoersel 

- artikel 15 van de beheersovereenkomst zoals goedgekeurd door de gemeenteraad van 20 maart 

2018 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen:  

Artikel 1: 
De gemeenteraad keurt de tarieven voor het verstrekken van leveringen en diensten zoals opgenomen 

in het huishoudelijk reglement van de bibliotheek van Zoersel goed. 

Artikel 2: 
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De gemeenteraadsbeslissing van 19 september 2017 houdende de vaststelling van een retributie voor 

de bibliotheek voor de aanslagjaren 2018-2019 wordt ingetrokken. 

Punt A.7:  Intrekking van het organiek reglement van het beheersorgaan van de openbare 

bibliotheek, zoals goedgekeurd door de gemeenteraad op 26 februari 2007. 

De burgemeester vraagt de raad om de behandeling van onderhavig agendapunt te verdagen omdat 

het nieuwe reglement nog niet kon worden goedgekeurd in de raad van bestuur van het AGB, 

aangezien er eerst nog een voorbereidend overleg nodig is met de Cultuurpactcommissie. Zolang er 

geen nieuw reglement is gestemd in het AGB, blijft het gemeentelijk reglement bestaan en van kracht.  

De raad stemt hiermee in.  

Punt A.8:  Intrekking van het huishoudelijk reglement van de openbare bibliotheek, zoals 

goedgekeurd door de gemeenteraad op 21 november 2017. 

De burgemeester zorgt voor de toelichting en inleiding van dit agendapunt. De gemeente Zoersel ging 

op 19 december 2017 over tot de oprichting van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel met het oog 

op de externe verzelfstandiging van de activiteiten in de bibliotheek en bijhorende vergaderzalen.  Op 

27 februari 2018 keurde de raad van bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel een 

huishoudelijk reglement van de bibliotheek goed, gebaseerd op en ter vervanging van het 

huishoudelijk reglement van de openbare bibliotheek van Zoersel dat door de gemeenteraad op 21 

november 2017 werd goedgekeurd.  

MOTIVERING:  

Feiten en context: 

De gemeente Zoersel ging op 19 december 2017 over tot de oprichting van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Zoersel met het oog op de externe verzelfstandiging van de activiteiten in de 

bibliotheek en bijhorende vergaderzalen.  Op 27 februari 2018 keurde de raad van bestuur van het 

Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel een huishoudelijk reglement van de bibliotheek goed, gebaseerd 

op en ter vervanging van het huishoudelijk reglement van de openbare bibliotheek van Zoersel dat 

door de gemeenteraad op 21 november 2017 werd goedgekeurd.  

Juridische grond: 

- artikel 43 §2, 2
de 

van het gemeentedecreet 

- het besluit van de gemeenteraad van 21 november 2017 tot goedkeuring van het huishoudelijk 

reglement van de openbare bibliotheek. 

- het besluit van de gemeenteraad van 19 december 2017 tot goedkeuring van de statuten van het 

Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel.  

- Het besluit van de raad van bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel van 27 februari 

2018 tot goedkeuring van het huishoudelijk reglement van de bibliotheek van Zoersel. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen:   

Artikel 1:  

De gemeenteraadsbeslissing van 21 november 2017 tot goedkeuring van het huishoudelijk reglement 

van de openbare bibliotheek wordt ingetrokken. 

Punt A.9:  Intrekking van de gemeenteraadsbeslissing van 19 september 2017 tot goedkeuring van 

het eengemaakt dienstreglement van de bibliotheken van Bibburen. 

De burgemeester licht toe dat de gemeente Zoersel op 19 december 2017 overging tot de oprichting 

van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel met het oog op de externe verzelfstandiging van de 

activiteiten in de bibliotheek en bijhorende vergaderzalen.  Het ééngemaakt dienstreglement van de 

bibliotheken van Bibburen van 19 september 2017 werd op 27 februari 2018 overgenomen en 

goedgekeurd door de raad van bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel. Het gemeentelijk 

reglement mag dan ook worden ingetrokken. 

MOTIVERING:  

Feiten en context: 

De gemeente Zoersel ging op 19 december 2017 over tot de oprichting van het Autonoom 

Gemeentebedrijf Zoersel met het oog op de externe verzelfstandiging van de activiteiten in de 

bibliotheek en bijhorende vergaderzalen.  Het ééngemaakt dienstreglement van de bibliotheken van 

Bibburen van 19 september 2017 werd op 27 februari 2018 overgenomen en goedgekeurd door de 

raad van bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel. 

Juridische grond: 

- artikel 43 §2, 2
de 

van het gemeentedecreet 
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- decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking 

- de gemeenteraadsbeslissing van 19 september 2017 tot goedkeuring van een eengemaakt 

dienstreglement van de bibliotheken van Bibburen 

- het besluit van de gemeenteraad van 19 december 2017 tot goedkeuring van de statuten van het 

Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel.  

- het besluit van de raad van bestuur van het Autonoom Gemeentebedrijf van Zoersel van 27 

februari 2018 tot goedkeuring van het ééngemaakte dienstreglement van de bibliotheken van 

Bibburen. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen:  

Artikel 1:  

De gemeenteraadsbeslissing van 19 september 2017 tot goedkeuring van een dienstreglement van de 

bibliotheken van Bibburen wordt ingetrokken. 

Punt A.10:  Goedkeuring van een prijssubsidiereglement voor de bibliotheek van Zoersel. 

De burgemeester licht toe.  De beheersovereenkomst gesloten tussen gemeente Zoersel en het 

Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel stelt dat een prijssubsidiereglement kan worden gesloten tussen 

gemeente Zoersel en het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel.  Het prijssubsidiereglement zorgt ervoor 

dat de bibliotheek van Zoersel laagdrempelig blijft zonder afbreuk te doen aan het principe dat de 

exploitatie van de bibliotheek ten bezwarende titel gebeurt door het Autonoom Gemeentebedrijf 

Zoersel. De gemeente Zoersel treedt via dit prijssubsidiereglement op als derde betaler voor het 

toegangsgeld en de ontlening van informatiedragers.  Aan de gemeenteraad wordt gevraagd het 

prijssubsidiereglement goed te keuren. 

MOTIVERING:  

Feiten en context 

Artikel 15 van de beheersovereenkomst gesloten tussen gemeente Zoersel en het Autonoom 

Gemeentebedrijf Zoersel stelt dat een prijssubsidiereglement kan worden gesloten tussen gemeente 

Zoersel en het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel.  Het prijssubsidiereglement zorgt ervoor dat de 

bibliotheek van Zoersel laagdrempelig blijft zonder afbreuk te doen aan het principe dat de exploitatie 

van de bibliotheek ten bezwarende titel gebeurt door het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel. De 

gemeente Zoersel treedt via dit prijssubsidiereglement op als derde betaler voor het toegangsgeld en de 

ontlening van informatiedragers. 

Juridische grond 

- de bepalingen uit het gemeentedecreet 

- de gemeenteraadsbeslissing van 19 december 2017 tot oprichting van Autonoom Gemeentebedrijf 

Zoersel en vaststelling van de statuten 

- de gemeenteraadsbeslissing van 20 maart 2018 tot goedkeuring van een beheersovereenkomst met 

het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen:  

Artikel 1: 
Het prijssubsidiereglement tussen gemeente Zoersel en het Autonoom Gemeentebedrijf Zoersel, 

gehecht aan dit besluit, wordt goedgekeurd.  

Punt A.11:  Goedkeuring van de lastvoorwaarden en vaststelling van de wijze van gunning voor de 

aanstelling van een bedrijfsrevisor voor AGB Zoersel. 

De burgemeester zegt dat volgens het gemeentedecreet de financiële toestand, de jaarrekening en de 

regelmatigheid van de verrichtingen van het AGB moeten worden gecontroleerd door één of meer 

commissarissen. De gemeenteraad keurt de jaarrekening van het Autonoom Gemeentebedrijf goed aan 

de hand van het verslag dat wordt opgemaakt door de commissarissen. De commissarissen  zijn 

erkende bedrijfsrevisoren en worden benoemd door de gemeenteraad.   Er is een aanpassing in het 

bestek gedaan van de termijn die geldt voor de opstelling van de jaarrekening en de revisie ervan door 

de commissaris-bedrijfsrevisor, naar voorstel van raadslid Jos van Dongen.  Van die aanpassing werd 

voor de aanvang van de zitting  een afdruk voor elk raadslid op tafel gelegd. 

Raadslid Constant Meeussen houdt volgende tussenkomst bij agendapunten 5 tot en met 11: “Als kers 

op de taart krijgen we ‘de aanstelling van een bedrijfsrevisor’ voorgeschoteld. 

Als ik dat allemaal zo bekijk, stel ik mij de vraag met al die bijkomende administratieve rompslomp, 

want hoeveel uren is onze administratie daarmee bezig, of het sop de kool wel waard is en wij, bij het 

scheiden van de markt, ondanks de BTW-recuperatie hier financieel iets gaan aan overhouden, want 
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dat is toch de enige bedoeling.  En zelfs als dat zo is en wij bij de hogere overheid dan toch dat stuk 

BTW hebben kunnen recupereren, zal die het gederfde geld via de omweg van taksen en belastingen 

toch weer bij de burger komen halen. Het blijft dan zolang als het breed is. Het enige wat we dan 

gedaan hebben, is gezorgd voor extra werk.  Trouwens. Is er al antwoord van de BTW administratie, 

aangaande de constructie en zo neen, wanneer valt dat dan  te verwachten ?"  

De burgemeester antwoordt dat er inderdaad een eerste standpunt van de BTW-administratie is, maar 

dat dit nog verdere studie, advies en onderhandeling vraagt vooraleer hier het definitieve resultaat 

van te kennen.   

MOTIVERING 

Voorgeschiedenis 

Juridische grond: 

- de bepalingen van het gemeentedecreet, in het bijzonder artikel 243bis 

- de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, 

en latere wijzigingen 

- het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

- het gemeentedecreet, en latere wijzigingen, meer bepaald de artikelen 248 tot en met 264 

betreffende het bestuurlijk toezicht 

- de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 

overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 

latere wijzigingen 

- de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° a (limiet van 

€ 144.000,00, excl. btw, niet bereikt) 

- het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken, en latere wijzigingen. 

- het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende plaatsing overheidsopdrachten klassieke 

sectoren, en latere wijzigingen 

- de beslissing van de gemeenteraad van 19 december 2017 houdende de instemming met de oprichting 

van het Autonoom Gemeentebedrijf en de vaststelling van de statuten 

Feiten en context: 

Op 19 december stemde de gemeenteraad in met de oprichting van Autonoom Gemeentebedrijf 

Zoersel. Volgens het gemeentedecreet moet de financiële toestand, de jaarrekening en de 

regelmatigheid van de verrichtingen worden gecontroleerd door één of meer commissarissen. De 

gemeenteraad keurt de jaarrekening van het autonoom gemeentebedrijf goed aan de hand van het 

verslag dat wordt opgemaakt door de commissarissen. De commissarissen zijn erkende 

bedrijfsrevisoren en worden benoemd door de gemeenteraad.  

BESLUIT  met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:  
Het bestek met nr. 2018-001 en de raming voor de opdracht ‘Aanstelling van een bedrijfsrevisor voor 

AGB Zoersel’, opgesteld door de financiële dienst, worden goedgekeurd. De lastvoorwaarden worden 

vastgesteld zoals voorzien in het bestek en zoals opgenomen in de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten voor de aanneming van werken, leveringen en diensten. De raming bedraagt 

€ 7.438,02, excl. btw, of € 9.000,00, incl. 21% btw. 

Artikel 2:  
Bovengenoemde opdracht wordt gegund via een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking. 

Artikel 3:  
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het meerjarenplan 2018-2021 van Autonoom 

Gemeentebedrijf Zoersel. 

Punt A.12:  Goedkeuring van een wegentracé in het kader van een bouwaanvraag voor 

rioleringswerken in de zone Sint-Martinusstraat. 

Schepen Luc Kennis stelt dat PIDPA een aanvraag voor een omgevingsvergunning indiende voor het 

uitvoeren van weg- en rioleringswerken in de Sint-Martinusstraat (deel), Ketelheide (deel), 

Krimveldweg, Winkelhoeve, d’Eike en Ronkaartweg.  In het kader van deze aanvraag moet de 

gemeenteraad de ingediende bezwaarschriften behandelen die betrekking hebben op de wegentracés 

en de wegentracés van de verschillende straten in de projectzone goedkeuren.SAMENVATTING: 
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PIDPA, Desguinlei 246 in 2018 Antwerpen, diende een aanvraag voor een omgevingsvergunning in 

voor het uitvoeren van weg- en rioleringswerken in de Sint-Martinusstraat (deel), Ketelheide (deel), 

Krimveldweg, Winkelhoeve, d’Eike en Ronkaartweg.  

In het kader van deze aanvraag moet ook een goedkeuring van de wegentracés van de verschillende 

straten in de projectzone door de gemeenteraad gebeuren. 

MOTIVERING: 

Juridische grond 

-   artikel  4.2.25 van de VCRO (Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening) 

-  artikel 42 van het gemeentedecreet  

Openbaar Onderzoek 

Het besluit van de Vlaamse regering tot uitvoering van het decreet van 25 april 2014 be-  

treffende de omgevingsvergunning bepaalt dat deze aanvraag moet onderworpen worden aan  

een openbaar onderzoek.  Er werd een openbaar onderzoek gehouden van 8 februari tot en met  

12 maart 2018. Er werden tijdens die periode twee bezwaarschriften ingediend, namelijk door: 

-  Alpheus Advocaten namens de familie Van Kessel – Van Der Leck, Sint-Martinusstraat 17 in 

2980 Zoersel 

-  Alpheus Advocaten namens de familie Ballet – Gonnissen, Sint-Martinusstraat 19 in 2980 

Zoersel.  

De bezwaarschriften die werden ingediend in het kader van dit openbaar onderzoek en die  

geen betrekking hebben op de wegentracés werden door het schepencollege behandeld in  

zitting van 9 april 2018. Hierna volgt de korte inhoud van de bezwaarschriften over de  

wegentracés: 

1.   Op dit moment is er nog geen zekerheid over waar de exacte rooilijn ligt.  Er moet eerst door de 

gemeente een rooilijn- en onteigeningsplan worden vastgesteld vooraleer kan worden overgegaan 

tot uitvoering van de aangevraagde werken. 

2.  Het breder maken van de straat zorgt voor meer verkeer en bijkomende overlast. 

Argumentatie 

-  Het project situeert zich volledig in woongebied volgens het vastgestelde gewestplan van 30 

september 1977. De woongebieden zijn bestemd voor wonen, alsmede voor handel, 

dienstverlening, ambacht en kleinbedrijf - voor zover deze taken van bedrijf om redenen van goede 

ruimtelijke ordening niet in een daartoe aangewezen gebied moeten worden afgezonderd – voor 

groene ruimten, voor sociaal-culturele inrichtingen, voor openbare nutsvoorzieningen, voor 

toeristische voorzieningen en voor agrarische bedrijven.   

-  De aanvraag is principieel in overeenstemming  met de bestemmingsvoorschriften van het   

gewestplan. De werken worden uitgevoerd deels op openbaar domein en deels op privaat  

domein.  In zoverre dit momenteel niet het geval is, zijn onteigeningen gepland zodanig dat alles 

bij uitvoer van de werken binnen het openbaar domein valt. 

-  Het blijft de bevoegdheid van de overheid, te oordelen aan de hand van de algemeen  

geldende begrippen inzake een stedenbouwkundige aanleg van de plaatsen, de aanvraag te  

toetsen aan de gebruikelijke inzichten en noden betreffende een goede aanleg der plaats, gebaseerd 

op de eerder geciteerde voorschriften van het van kracht zijnde gewestplan. 

-  De realisatie van het rioleringsproject gaat gepaard met een aanpassing van het wegentracé  

In de straten die deel uitmaken van het project, met name de Sint-Martinusstraat (deel), Ketelheide 

(deel), Krimveldweg, Winkelhoeve, d’Eike en Ronkaartweg.  

-  Artikel 4.2.25 van de VCRO bepaalt dat ‘als de vergunningsaanvraag wegwerken 

omvat waarover de gemeenteraad beslissingsbevoegdheid heeft, en het vergunningverlenende 

bestuursorgaan oordeelt dat de vergunning kan worden verleend, de gemeenteraad een beslissing 

over de zaak van de wegen neemt, alvorens het vergunningverlenende bestuursorgaan een 

beslissing neemt over de vergunningsaanvraag.’ 

-  In het kader van de opwaardering van de projectzone, teneinde te voldoen aan de geldende  

regelgeving, worden alle straten voorzien van een gescheiden gravitaire droogwaterafvoer (DWA)-

riolering die aansluit op de onlangs gerealiseerde riolering Heideweg. Hierop worden alle 

woningen aangesloten. De bestaande rijwegen worden hiertoe opgebroken en na realisatie van de 

riolering terug heraangelegd. Het regenwatersysteem (RWA-systeem) bestaat uit open grachten 

waarin de nodige buffering werd voorzien conform de vigerende regelgeving.  
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-  Gelet op het feit dat het gaat om het vervangen van de bestaande bovenbouw, na plaatsing   

van de riolering, wijzigt er niets aan de integratie in de omgeving.  

-  Op plaatsen waar thans nog geen baangrachten aanwezig zijn worden deze in het kader van  

het ontwerp gerealiseerd. Het betreft voornamelijk Winkelhoeve, d’Eike en de Ronkaartweg. De 

bestaande grachtinbuizingen worden eveneens opgebroken. Enkel grachtinbuizingen ten behoeve 

van opritten blijven bestaan of worden gerealiseerd. 

-  Het openbaar domein wordt op een voldoende kwalitatieve manier afgewerkt.   

BESLUIT met algemeenheid van stemmen:   

Artikel 1:   

De gemeenteraad neemt met betrekking tot de ingediende bezwaarschriften over het wegen 

tracé volgend standpunt in: 

1.  Het opmaken van een rooilijn- en onteigeningsplan is geen verplichting om weg- en 

rioleringswerken uit te voeren, evenmin is het noodzakelijk dat de aanvrager op het moment van de 

aanvraag reeds eigenaar moet zijn van het perceel waarop de werken worden gepland.  Voor de 

geplande werken in de Sint-Martinusstraat werd er geopteerd om de nodige gronden via 

onderhandelingen met de eigenaars in der minne te verwerven.  De verwerving wordt uiteraard ook 

vastgelegd in een akte.  Het overgrote deel van de betrokken eigenaars in de zone waar de weg- en 

rioleringswerken gepland zijn, hebben ondertussen een verkoopbelofte ondertekend. 

Het bezwaar is ontvankelijk maar ongegrond.  

2. De verbreding van de wegverharding is miniem t.o.v. de bestaande situatie.  De asfaltbreedte wijzigt 

nauwelijks.  Naast het asfalt komt nog een betonnen kantstrook (30cm) en een grasdal (40cm) 

opdat auto’s elkaar gemakkelijker zouden kunnen kruisen zonder de bermen stuk te rijden. 

Bovendien vraagt de brandweer een minimale doorgangbreedte van 4 meter en wordt er daarom 

met grasdals gewerkt. 

De overige ruimte is nodig om nutsleidingen aan te leggen. Er wordt niet verwacht dat hierdoor 

meer verkeersdrukte of andere overlast zal ontstaan. 

Het bezwaar is ontvankelijk maar ongegrond. 

Artikel 2:   

De gemeenteraad keurt in het kader van het voorliggende rioleringsproject het wegentracé goed voor 

de Sint-Martinusstraat (deel), Ketelheide (deel), Krimveldweg, Winkelhoeve, d’Eike en Ronkaartweg.  

Punt A.13:  Goedkeuring van een wegentracé in het kader van een bouwaanvraag voor 

rioleringswerken in de zone Meerheide. 

Schepen Luc Kennis zegt dat  PIDPA een aanvraag voor een omgevingsvergunning indiende voor het 

uitvoeren van weg- en rioleringswerken in de Meerheide, Meerheideweg, Hazenpad, Vennenlaan, 

Schaddestraat, Turfstraat en Cyriel Buysselaan.  In het kader van deze aanvraag moet de 

gemeenteraad de bezwaarschriften behandelen die betrekking hebben op het de wegentracés en de 

wegentracés van de verschillende straten in de projectzone goedkeuren. 

Raadslid Jos van Dongen kondigt aan dat zijn fractie dit wegentracé zal goedkeuren  maar wel met de 

bedenking dat zij van oordeel zijn dat er een billijke vergoeding zou moeten worden betaald aan de 

eigenaars die in verhouding aanzienlijk meer grond moeten afstaan dan andere buurtbewoners, en dit 

ten gevolge van beslissingen die in het verleden, al dan niet doordacht of ondoordacht, door de 

gemeente werden genomen bij het bepalen van de rooilijnen. 

Raadslid Marc De Cordt merkte heel zinvolle bedenkingen in de vier bezwaarschriften, summier 

opgesomd in de documenten bij het dossier.  Hij begrijpt uit de toelichting dat het schepencollege de 

bezwaarschriften behandelt die geen betrekking hebben op het wegentracé.  Het is het raadslid echter 

niet altijd even duidelijk welke aspecten van de bezwaren nu wel dan niet betrekking hebben op het 

wegentracé.  De toelichting bij de agenda vermeldt dat het college op 7 mei 2018 hierover beslist 

heeft. Hij wenst te weten wat deze beslissingen juist inhouden.  

Schepen Luc Kennis antwoordt dat de bezwaarschriften elementen bevatten die het wegentracé 

uitmaken, wat een bevoegdheid is van deze raad, dus komt het ook aan de gemeenteraad toe deze te 

behandelen, andere aspecten van de bezwaren gaan daar niet over en worden behandeld door het 

college, dus de behandeling wordt uit elkaar gehaald naargelang de bevoegdheid. 

Raadslid Marc De Cordt vraagt bijkomende toelichting bij artikel 1 van het ontwerpbesluit bij het 

standpunt van de gemeenteraad over de ingediende bezwaarschriften: ‘algemeen wordt uitgegaan van 

het midden van de weg om de rooilijn te bepalen.  In een aantal straten werd de rooilijn eerder al 
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gedeeltelijk vastgelegd bij de goedkeuring van verkavelingen.  Om niet tot onlogische verschuivingen 

van de rooilijn te komen, werd op die plaatsen de rooilijn gewoon doorgetrokken en werd er niet 

vanuit het midden van de straat gemeten’ .  Het is hem niet duidelijk wat hier precies wordt bedoeld en 

over welke straten het dan precies gaat.  Schepen Luc Kennis antwoordt dat, waar nodig, 

asverschuivingen van de rijweg werden voorzien om de grachten en open waterloop te realiseren en 

de weg werd verbreed om de doorstroming te verbeteren en het stukrijden van de bermen te 

voorkomen.  De realisatie van het rioleringsproject gaat gepaard met een aanpassing van het 

wegentracé in de straten die deel uitmaken van het project, met name de Meerheide, Meerheideweg, 

Hazenpad, Vennenlaan, Schaddestraat, Turfstraat en Cyriel Buysselaan.   Bijvoorbeeld in de 

Turfstraat moet de waterloop worden verlegd en de ingebuisd waterlooop zo recht mogelijk worden 

gelegd, waardoor niet iedereen in het kader van de rooilijn evenveel grond moet afstaan aan het 

openbaar domein. Dit alles heeft ook te maken met de nieuwe richtlijnen inzake waterhuishouding en 

buffercapaciteit van de Vlaamse Milieu Maatschappij  .  De bepaling van de rooilijnen werd ook 

herzien na aanpassing van het gemeentelijk reglement waar straat per straat wordt bekeken wat de 

plaatselijke situatie is en wat we nodig hebben aan openbaar domein voor de straataanleg, de 

nutsvoorzieningen, aanplantingen en weginrichting. Het is niet steeds 9m of  10m zoals voorheen. 

Zoals gezegd zijn waterlopen daar ook een belangrijke factor in. Om een voorbeeld te geven: voor 

betuinde grachten hebben we soms 12m  rooilijn nodig. 

Met de bijkomende toelichting is het nog steeds niet duidelijk voor het raadslid wat dit alles nu 

betekent voor de bepaling en het uitzetten van de rooilijn in de bewuste straten.  Tevens pleit het 

raadslid voor maximaal behoud van het aanwezige groen (de bomen en aanplantingen in de straten).   

De schepen besluit door het raadslid uit te nodigen om de precieze plannen op de dienst te komen 

bekijken om hier dan meer uitgebreid op te kunnen antwoorden. 

SAMENVATTING: 

PIDPA, Desguinlei 246 in 2018 Antwerpen, diende een aanvraag voor een omgevingsvergunning in 

voor het uitvoeren van weg- en rioleringswerken in de Meerheide, Meerheideweg, Hazenpad, 

Vennenlaan, Schaddestraat, Turfstraat en Cyriel Buysselaan. 

In het kader van deze aanvraag moet ook een goedkeuring van de wegentracés van de verschillende 

straten in de projectzone door de gemeenteraad gebeuren. 

MOTIVERING: 

Juridische grond 

-   artikel  4.2.25 van de VCRO (Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening) 

-  artikel 42 van het gemeentedecreet  

Openbaar Onderzoek 

Het besluit van de Vlaamse regering tot uitvoering van het decreet van 25 april 2014 betref- 

fende de omgevingsvergunning bepaalt dat deze aanvraag moet onderworpen worden aan een  

openbaar onderzoek.   

Er werd een openbaar onderzoek gehouden van 9 maart tot en met 9 april 2018. Er werden 

tijdens die periode vier bezwaarschriften ingediend, namelijk door: 

-  Paul Stryckers en Miek Mertens, Meerheideweg 55 in 2980 Zoersel 

-  Mr. R. De Cleermaecker, advocaat namens Guido Van Troostenberghe, Lierseweg 116 in  

  2200 Herentals 

-  Mr. R. Vermeulen, advocaat namens Katelijn Van Kerckhoven en Cathérine Homblé,  

  Mechelsesteenweg 12 bus 13 in 2000 Antwerpen 

-  Steven Truijen, Meerheideweg 23 in 2980 Zoersel. 

De bezwaarschriften die werden ingediend in het kader van dit openbaar onderzoek en die  

geen betrekking hebben op de wegentracés worden door het schepencollege behandeld in zit- 

ting van 7 mei 2018. 

Hierna volgt korte inhoud van de bezwaarschriften over de wegentracés : 

1.  Er is onduidelijkheid over de grens tussen het openbaar domein en het privaat domein.  Er is geen 

verantwoording terug te vinden waarom de rooilijn niet wordt uitgezet vanuit het midden van de 

weg. 

2.  Door de verbetering en verbreding van de weg zal bijkomend verkeer worden aangetrokken en zal 

de snelheid toenemen wat voor de nodige geluids- en geurhinder zal zorgen voor de 

bezwaarindieners. 
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Argumentatie 

-  Het project situeert zich gedeeltelijk in woongebied en gedeeltelijk in woonuitbreidingsge- 

bied volgens het vastgestelde gewestplan van 30 september 1977. De woongebieden zijn  

bestemd voor wonen, alsmede voor handel, dienstverlening, ambacht en kleinbedrijf – voor zover 

deze taken van bedrijf om redenen van goede ruimtelijke ordening niet in een daartoe aangewezen 

gebied moeten worden afgezonderd – voor groene ruimten, voor  

sociaal-culturele inrichtingen, voor openbare nutsvoorzieningen, voor toeristische voorzieningen en 

voor agrarische bedrijven. De woonuitbreidingsgebieden zijn uitsluitend bestemd voor 

groepswoningbouw zolang de bevoegde overheid over de ordening van het gebied niet heeft 

beslist, en zolang, volgens het geval, ofwel die overheid geen besluit tot vastlegging van de 

uitgaven voor de voorzieningen heeft genomen, ofwel omtrent deze voorzieningen geen met 

waarborgen omklede verbintenis is aangegaan door de promotor.   

-  De aanvraag is principieel in overeenstemming  met de bestemmingsvoorschriften van het 

gewestplan. De werken worden uitgevoerd deels op openbaar domein en deels op privaat domein.  

In zoverre dit momenteel niet het geval is, zijn onteigeningen gepland zodanig dat alles bij uitvoer 

van de werken binnen het openbaar domein valt. 

-  Het blijft de bevoegdheid van de overheid, te oordelen aan de hand van de algemeen geldende 

begrippen inzake een stedenbouwkundige aanleg van de plaatsen, de aanvraag te toetsen aan de 

gebruikelijke inzichten en noden betreffende een goede aanleg der plaats, gebaseerd op de eerder 

geciteerde voorschriften van het van kracht zijnde gewestplan. 

-  De realisatie van het rioleringsproject gaat gepaard met een aanpassing van het wegentracé in de 

straten die deel uitmaken van het project, met name de Meerheide, Meerheideweg, Hazenpad, 

Vennenlaan, Schaddestraat, Turfstraat en Cyriel Buysselaan.  

-  Artikel 4.2.25 van de VCRO bepaalt dat ‘als de vergunningsaanvraag wegwerken omvat waarover 

de gemeenteraad beslissingsbevoegdheid heeft, en het vergunningverlenende bestuursorgaan 

oordeelt dat de vergunning kan worden verleend, de gemeenteraad een beslissing over de zaak van 

de wegen neemt, alvorens het vergunningverlenende bestuursorgaan een beslissing neemt over de 

vergunningsaanvraag.’ 

-  Door de uitvoering van de riolerings- en wegwerken wordt er geen significante wijziging 

aangebracht aan de ruimtelijke omgeving zoals deze nu bestaat. De weg wordt heraangelegd met de 

oorspronkelijke hoogtes. Waar nodig zijn asverschuivingen van de rijweg voorzien om de grachten 

en open waterloop te realiseren en werd de weg verbreed om de doorstroming te verbeteren en het 

stukrijden van de bermen te voorkomen. 

-  De weg zal over het gehele project worden heraangelegd, ook buiten de aan te leggen rioleringen 

zal plaatselijk de weg verder worden vernieuwd. 

-  Met de nutsmaatschappijen werd besproken dat alle leidingen die in conflict liggen met de aan te 

leggen rioleringen en grachten worden verplaatst. 

-   Het project omvat de optimale afkoppeling van de riolering van de wijk en het vervangen van het 

bestaande pomstation in de Turfstraat. Er is een bijkomend pompstation voorzien in de 

Meerheideweg. Beide pompstations pompen het afvalwater omhoog en laten het van daar uit verder 

gravitair afwateren. Het afvalwater sluit aan op een wachtbuis van het gescheiden stelsel ter hoogte 

van de Krekelenberg.  

-  Voor de afvoer van het regenwater wordt een nieuw grachtenstelsel aangelegd naast de rijweg, 

waarna het water loost in de Krekelenloop. Buffering wordt voorzien in de grachten met de nodige 

beperkte doorvoer en drempels om zo de uitstroom naar de Krekelenloop te beperken. Langsheen 

het tracé van het project wordt een optimale afkoppeling voorzien, ook op privédomein.  

-  Het openbaar domein wordt op een voldoende kwalitatieve manier afgewerkt.   

BESLUIT met 24 stemmen voor en 1 onthouding (Groen):   

Artikel 1:   

De gemeenteraad neemt met betrekking tot de ingediende bezwaarschriften over het wegen- 

tracé volgend standpunt in: 

1.  Algemeen wordt uitgegaan van het midden van de weg om de rooilijn te bepalen.  In een aantal 

straten werd de rooilijn eerder al gedeeltelijk vastgelegd bij de goedkeuring van verkavelingen.  

Om niet tot onlogische verschuivingen van de rooilijn te komen, werd op die plaatsen de rooilijn 
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gewoon doorgetrokken en werd er niet vanuit het midden van de straat gemeten.    

Het bezwaar is ontvankelijk maar ongegrond.  

2. De verbreding van de wegverharding is miniem ten opzichte van de bestaande situatie.  De 

asfaltbreedte wijzigt nauwelijks.  Naast het asfalt komt nog een betonnen kantstrook (30cm) en een 

grasdal (40cm) opdat auto’s elkaar gemakkelijker zouden kunnen kruisen zonder de bermen stuk te 

rijden. Bovendien vraagt de brandweer een minimale doorgangbreedte van vier meter en wordt er 

daarom met grasdals gewerkt. 

De overige ruimte is nodig om nutsleidingen aan te leggen. Er wordt niet verwacht dat hierdoor 

meer verkeersdrukte of andere overlast zal ontstaan. 

Het bezwaar is ontvankelijk maar ongegrond. 

Artikel 2:   

De gemeenteraad keurt in het kader van het voorliggende rioleringsproject het wegentracé goed voor 

de Meerheide, Meerheideweg, Hazenpad, Vennenlaan, Schaddestraat, Turfstraat en Cyriel Buysselaan.  

Punt A.14:  Beslissing tot intrekking van de principiële en definitieve beslissing tot afschaffing van 

buurtweg 45 tussen de Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey, goedgekeurd door de 

gemeenteraad op respectievelijk 19 september 2017 en 23 januari 2018, en voorlopige beslissing tot 

afschaffing van buurtweg 45 tussen de Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey. 

De burgemeester verschaft toelichting bij de punten 14, 15 en 16 aangezien deze bij elkaar horen. De 

eerder besliste afschaffing gebeurde nog onder de procedure van inmiddels gewijzigde regelgeving.  

Vandaar de voorliggende intrekking van de eerdere beslissingen en een herneming, conform de 

nieuwe procedure.  

Raadslid Constant Meeussen wenst tussen te komen voor de agendapunten 14 en 15 en 16 samen, 

respectievelijk de afschaffing van buurtwegen 45 en 73 en 32. “Blijkbaar heeft er hier iemand de 

juiste procedure niet gevolgd en vallen we in herhaling. In de vorige gemeenteraden heb ik omstandig 

uitgelegd waarom ik niet met elke afschaffing akkoord ga, sta me toe dat in het kort ook nog eens te 

doen. A.14. Afschaffing buurtweg 45: Deze wordt vervangen door een bredere, betere weg. Dus geen 

probleem.   

A.15. Afschaffing buurtweg 73 tussen Heidehoeven en Medelaar: In het algemeen kunnen we stellen.  

Of deze weg nu afgeschaft wordt of niet, in de praktijk verandert er niks. Zet het gewoon op de 

notariële akte dat daar een onbruikbare buurtweg als historisch relict uit de 19de eeuw ligt en dat is 

het. Toch wil ik niet contrair doen en mee instemmen met het afschaffen, op één voorwaarde, en dat is 

dat de aanvrager de kosten betaalt.   Als de provincie of een andere overheidsinstantie de aanvrager is 

en de eventuele betaler, heeft het echter geen zin, want dan betalen wij het toch weer met zijn allen, 

via de belastingen. In dit geval dus neen.   

A 16. Afschaffen gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg: In dit geval blijft de buurtweg en wat 

voornaam is, hier betaalt de aanvrager.  

Zo moet het en dus OK.”  

Raadslid Marc Somers wenst op te merken dat punten die gaan over de intrekking van de punten toch 

wel enig gefrons van de wenkbrauwen veroorzaken . 

Raadslid Walter Van Hofstraeten vraagt de bevestiging dat de beslissingen door de intrekking wel 

degelijk vervallen. 

MOTIVERING: 

Voorgeschiedenis 

Met het oog op de bereikbaarheid van het kringlooppark werd een nieuwe toegangsweg aangelegd 

door de gemeente Zoersel. De bedding van de oude toegangsweg (buurtweg 45) werd uitgebroken en 

de vrijgekomen ruimte werd opgenomen bij de bedrijfsgronden van de aanpalende hoeve. 

Deze buurtweg kan niet meer worden gebruikt en is ook niet meer zichtbaar op het terrein, maar hij 

werd nooit afgeschaft.  Dirk Verhaegen, Herentalsebaan 125 in Zoersel, landbouwer-bedrijfsleider, 

verzocht op 27 januari 2017, schriftelijk, om  buurtweg 45 over zijn eigendom af te schaffen. 

Het schepencollege besliste op 13 maart 2017 om de procedure op te starten tot het afschaffen van  

buurtweg 45 tussen de Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey. 

Op 19 september 2017 en 23 januari 2018 besliste de gemeenteraad respectievelijk tot de principiële 

en definitieve afschaffing van buurtweg 45 tussen de Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey. Dit 

gebeurde echter nog via de oude en niet meer geldende procedure.  De procedure tot afschaffing wordt 

hernomen volgens de nieuwe geldende procedure. 
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Juridische grond 

-   de wet op de Buurtwegen van 10 april 1841 (gewijzigd in 2014) en het uitvoeringsbesluit van 20 

juni 2014  

Openbaar onderzoek 

De beslissing tot de afschaffing van een gedeelte van buurtweg nr.32 tegen de Heideweg moet worden 

onderworpen aan een openbaar onderzoek.  

Fasering    

De voorlopige beslissing tot de afschaffing van een gedeelte van buurtweg 45 tussen de 

Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey is de eerste fase van de procedure. Na het openbaar 

onderzoek volgt de definitieve beslissing door de gemeenteraad en tenslotte de goedkeuring door de 

Deputatie.   

Argumentatie 

Door de aanleg van de nieuwe toegangsweg naar het kringlooppark is buurtweg 45 in onbruik en werd 

de vrijgekomen ruimte van de verlaten wegbedding opgenomen bij de bedrijfsgronden van de 

aanpalende hoeve.  Het is aangewezen om het gedeelte van buurtweg 45 tussen Herentalsebaan en 

Graffendonk/De Maey definitief af te schaffen.  

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1: 
De gemeenteraadsbeslissingen houdende de principiële en definitieve beslissing tot afschaffing van 

buurtweg 45 tussen tussen Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey van respectievelijk 19 september 

2017 en 23 januari 2018, worden ingetrokken 

Artikel 2:   

De gemeenteraad neemt een voorlopige beslissing tot afschaffing van buurtweg 45 tussen de 

Herentalsebaan en Graffendonk/De Maey.   

Artikel 3: 
Het schepencollege wordt gelast het voorgeschreven openbaar onderzoek in te stellen binnen een 

termijn van 30 dagen.  

Punt A.15:  Beslissing tot intrekking van de principiële en definitieve beslissing tot afschaffing van 

een gedeelte van buurtweg 73 tussen Heidehoeven en Medelaar, goedgekeurd door de 

gemeenteraad op respectievelijk 29 augustus 2017 en 23 januari 2018, en voorlopige beslissing tot 

afschaffing van een gedeelte van buurtweg 73 tussen  Heidehoeven en Medelaar. 

MOTIVERING: 

Voorgeschiedenis 

In het kader van een stedenbouwkundige aanvraag merkte de provincie de aanwezigheid op van de 

niet-afgeschafte buurtweg 73. Deze buurtweg wordt sedert geruime tijd niet meer gebruikt, loopt over 

verschillende (bebouwde) percelen tussen Heidehoeven en Medelaar, en is ook niet meer zichtbaar op 

het terrein.  

Het schepencollege besliste op 23 januari 2017 om de procedure op te starten tot het afschaffen van 

het gedeelte van buurtweg 73 tussen Heidehoeven en Medelaar. 

Op 29 augustus 2017 en 23 januari 2018 besliste de gemeenteraad respectievelijk tot principiële en 

definitieve afschaffing van een gedeelte van buurtweg 73 tussen Heidehoeven en Medelaar. 

Dit gebeurde echter nog via de oude en niet meer geldende procedure.  De procedure tot afschaffing 

wordt hernomen volgens de nieuwe geldende procedure. 

Juridische grond 

-   de wet op de Buurtwegen van 10 april 1841 (gewijzigd in 2014) en het uitvoeringsbesluit van 20 

juni 2014  

Openbaar onderzoek 

De beslissing tot de afschaffing van een gedeelte van buurtweg 73 tussen Heidehoeven en Medelaar 

moet worden onderworpen aan een openbaar onderzoek.  

Fasering    

De voorlopige beslissing tot de afschaffing van een gedeelte van buurtweg 73 tussen Heidehoeven en 

Medelaar is de eerste fase van de procedure. Na het openbaar onderzoek volgt de definitieve beslissing 

door de gemeenteraad en tenslotte de goedkeuring door de Deputatie.   

Argumentatie 
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Het gedeelte van buurtweg 73 tussen Heidehoeven en Medelaar dat wordt afgeschaft, is al geruime tijd 

in onbruik en is ook niet meer zichtbaar. Door de afschaffing van dit gedeelte van buurtweg 73 tussen 

Heidehoeven en Medelaar wordt de bestaande toestand ook op juridisch vlak verankerd. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1: 

De gemeenteraadsbeslissingen van 29 augustus 2017 en 23 januari 2018 houdende respectievelijk de 

principiële en definitieve beslissing tot afschaffing van een gedeelte van buurtweg 73 tussen 

Heidehoeven en Medelaar, worden ingetrokken. 

Artikel 2:   

De gemeenteraad neemt een voorlopige beslissing tot afschaffing van een gedeelte van buurtweg 73 

tussen Heidehoeven en Medelaar.   

Artikel 3: 
Het schepencollege wordt gelast het voorgeschreven openbaar onderzoek in te stellen binnen een 

termijn van 30 dagen.  

Punt A.16:  Beslissing tot intrekking van de principebeslissing van 23 januari 2018 tot afschaffing 

van een gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg en voorlopige beslissing tot afschaffing van 

een gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg. 

MOTIVERING: 

Voorgeschiedenis 

Het OCMW van Antwerpen verkreeg op 22 december 2015 van de gewestelijk stedenbouwkundig 

ambtenaar een vergunning voor het verkavelen van een perceel grond tegen de Heideweg, met de 

vorming van acht kavels voor vrijstaande ééngezinswoningen.  Naast lot 1 van deze verkaveling loopt 

buurtweg 32 die toegang verleent tot de achterliggende gronden.  De huidige eigenaar van  lot 1 

verzocht op 11 december 2016 om een gedeelte van de buurtweg, zoals aangeduid op het door hem 

bijgevoegde plan, af te schaffen en de vrijgekomen oppervlakte aan hem te verkopen. 

Er moet wel een kleine hoekafschuining worden voorzien om landbouwvoertuigen comfortabel te 

laten indraaien. 

Het schepencollege besliste op 26 juni 2017 om landmeter Luc De Rop, St.-Antoniusbaan 85 in 2980 

Zoersel, aan te stellen voor het opmeten van deze buurtweg en een dossier op te maken voor de 

afschaffing van een gedeelte ervan. 

Als voorwaarde werd gesteld dat de kosten die verbonden zijn aan deze procedure, zouden worden 

betaald door de aanvrager.  Op 9 juni 2017 heeft hij zich hiermee schriftelijk akkoord verklaard. 

Op 23 januari 2018 keurde de gemeenteraad de principebeslissing tot afschaffing van een gedeelte van 

buurtweg 32 goed.  Dit gebeurde echter nog via de oude en niet meer geldende procedure.  De 

procedure tot afschaffing wordt hernomen volgens de nieuwe geldende procedure. 

Feiten en context 

Het betreffende gedeelte van buurtweg 32 is in feite een ‘verloren’ gedeelte dat niet wordt gebruikt en 

door zijn ligging ook naar de toekomst toe geen nut heeft.  De buurtweg heeft een breedte van 5,6m.  

Ter hoogte van de aansluiting met de Heideweg wordt een kleine hoekafschuining voorzien van 2m op 

1,56m, zoals aangegeven op het opmetingsplan van landmeter Luc De Rop van 15 oktober 2017. 

Juridische grond 

-   de wet op de Buurtwegen van 10 april 1841 (gewijzigd in 2014) en het uitvoeringsbesluit van 20 

juni 2014  

Openbaar onderzoek 

De beslissing tot de afschaffing van een gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg moet worden 

onderworpen aan een openbaar onderzoek.  

Fasering    

De voorlopige beslissing tot de afschaffing van een gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg is de 

eerste fase van de procedure. Na het openbaar onderzoek volgt de definitieve beslissing door de 

gemeenteraad en tenslotte de goedkeuring door de Deputatie.   

Argumentatie 

Gezien dit gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg niet meer wordt gebruikt en geen 

onmiddellijk nut meer heeft,  is het aangewezen om het af te schaffen.  

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1: 
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De gemeenteraadsbeslissing van 23 januari 2018 houdende de principiële beslissing tot afschaffing 

van een gedeelte van buurtweg 32 tegen de Heideweg, wordt ingetrokken. 

Artikel 2:   

De gemeenteraad neemt een voorlopige beslissing tot afschaffing van een gedeelte van buurtweg 32 

tegen de Heideweg.   

Artikel 3: 
Het schepencollege wordt gelast het voorgeschreven openbaar onderzoek in te stellen binnen een 

termijn van 30 dagen.  

Punt A.17:  Intrekking van de gemeenteraadsbeslissing van 20 maart 2018 tot definitieve 

vaststelling van een algemene stedenbouwkundige verordening. 

De burgemeester licht toe.  Op 20 maart 2018 stelde de gemeenteraad de algemene 

stedenbouwkundige verordening definitief vast. In de verdere goedkeuringsprocedure werd door de 

Deputatie meegedeeld dat het toepassingsgebied van de verordening te ruim werd gedefinieerd 

waardoor er rechtsonzekerheid wordt gecreëerd, en dat de bepalingen in artikel 23 van de 

verordening m.b.t. het bepalen van het openbaar onderzoek niet in overeenstemming zijn met de 

bestaande regelgeving voor de materie in kwestie (artikel 2.3.1, vierde lid VCRO). Deze bepaling 

schept voor rechtsonderhorigen tevens weinig rechtszekerheid in geval van praktische onmogelijkheid 

om aan de bepaling te voldoen. Gelet op het feit dat deze wijzigingen een impact hebben op de 

uitvoerbaarheid en toepasbaarheid van de verordening, vraagt de provincie om de gemeentelijke 

verordening in te trekken en een nieuwe procedure te starten.  

Raadslid Tania Kohlen doet hierbij de suggestie om voortaan dergelijke belangrijke 

beleidsdocumenten op voorhand  te bespreken met de diensten van de toezichthoudende overheid om 

alzo opmerkingen en een eventuele vernietiging te vermijden.   De burgemeester geeft aan dat dit nu 

ook zo zal gebeuren. 

Raadslid Roel Van Elsacker vraagt zich af of de gemeente zonder een algemene stedenbouwkundige 

verordening kan.  We werken hier toch al mee sinds 20 maart van dit jaar.  Ontstaat er zo geen 

rechtsonzekerheid in de beoordeling van aanvragen van omgevingsvergunningen voor 

stedenbouwkundige handelingen? Hier wordt door het beleid en de administratie dus best aan 

doorgewerkt. 

De burgemeester repliceert dat er voor 20 maart ook geen stedenbouwkundige verordening was als 

basis en dat de aanvragen dus zullen worden beoordeeld op hun kwaliteit zoals voorheen. Verder zal 

de gemeente de procedure inderdaad zo snel mogelijk terug proberen te voeren. 

MOTIVERING:  

Feiten en context: 

Op 20 maart 2018 stelde de gemeenteraad de algemene stedenbouwkundige verordening definitief 

vast. In de verdere goedkeuringsprocedure werd door de provincie meegedeeld dat het 

toepassingsgebied van de verordening te ruim werd gedefinieerd waardoor er rechtsonzekerheid wordt 

gecreëerd, en dat de bepalingen in artikel 23 van de verordening m.b.t. het bepalen van het openbaar 

onderzoek niet in overeenstemming zijn met de bestaande regelgeving voor de materie in kwestie 

(artikel 2.3.1, vierde lid VCRO). Deze bepaling schept naar rechtsonderhorigen toe tevens weinig 

rechtszekerheid in geval van praktische onmogelijkheid om aan de bepaling te voldoen. 

Gelet op het feit dat deze wijzigingen een impact hebben op de uitvoerbaarheid en toepasbaarheid van 

de verordening, vraagt de provincie om de gemeentelijke verordening in te trekken en een nieuwe 

procedure te starten.  

Juridische grond: 

- artikel 2.3.2. §2 van de Vlaamse Codex Ruimtelijke Ordening 

BESLUIT  met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:  

De gemeenteraadsbeslissing van 20 maart 2018 tot definitieve vaststelling van een algemene 

stedenbouwkundige verordening wordt ingetrokken.  

Punt A.18:  Goedkeuring van de lastvoorwaarden en vaststelling van de wijze van gunning voor het 

ondergronds brengen van nutsleidingen en het aanpassen van de openbare verlichting in de 

Herentalsebaan en Biekorfstraat. 

Schepen Luc Kennis  licht toe dat Pidpa Riolering conform haar investeringsprogramma wegen- en 

rioleringswerken dient uit te voeren in de Herentalsebaan (deel) en de Biekorfstraat. Het betreft het 
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Pidpa-dossier K-13-041 ‘Aanleg van een riolering in de Herentalsebaan en Biekorfstraat’. Aangezien 

we van dergelijke werken gebruik maken om het bovengronds net ondergronds te brengen en het 

openbare verlichtingsnet te vernieuwen, werd er een offerte gevraagd aan Eandis. Deze offerte wordt ter 

goedkeuring voorgelegd.  In het kader van de regelgeving overheidsopdrachten is EANDIS om 

technische redenen de enige mogelijke indiener. 

MOTIVERING 

Juridische grond: 
- het gemeentedecreet, en latere wijzigingen, meer bepaald de artikelen 42 en 43, betreffende de 

bevoegdheden van de gemeenteraad 

- de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, 

en latere wijzigingen 

- het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

- het gemeentedecreet, en latere wijzigingen, meer bepaald de artikelen 248 tot en met 264 

betreffende het bestuurlijk toezicht 

- de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 

overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 

latere wijzigingen 

- de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° d ii (de 

opdracht kan slechts door één bepaalde ondernemer worden uitgevoerd de: mededinging ontbreekt 

om technische redenen) 

- het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken, en latere wijzigingen. 

- het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen 

Feiten en context: 

In het kader van de opdracht ‘Ondergronds brengen nutsleidingen Herentalsebaan en Biekrofstraat’ 

werd een technische beschrijving met nr. 301115 opgesteld door de ontwerper, Eandis, Koningin 

Elisabethlei 38 in 2300 Turnhout. 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 64.500,00, incl. btw. 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen via een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking. 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op budgetraming 

2018141383 en 2018141382 (actie 2018140571). 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:  
De technische beschrijving met nr. 301115 en de raming voor de opdracht ‘Ondergronds brengen 

nutsleidingen Herentalsebaan en Biekorfstraat’, opgesteld door de ontwerper Eandis, Koningin 

Elisabethlei 38 in 2300 Turnhout, worden goedgekeurd. De raming bedraagt € 64.500,00, incl. btw. 

Artikel 2:  
Bovengenoemde opdracht wordt gegund via een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking. 

Artikel 3:  
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op budgetraming 

2018141383 en 2018141382 (actie 2018140571). 

Punt A.19:  Goedkeuring van de lastvoorwaarden en vaststelling van de wijze van gunning voor het 

ondergronds brengen nutsleidingen en het aanpassen van de openbare verlichting in de St.-

Martinusstraat, Krimveldweg, Ronckaertweg, D’Eike en Winkelhoeve 

Schepen Luc Kennis  zegt dat  Pidpa Riolering conform haar investeringsprogramma wegen- en 

rioleringswerken dient uit te voeren in de wijk St.-Martinus. Het betreft het Pidpa-dossier K-08-030 

‘Aanleg van een riolering in de St.-Martinusstraat, Krimveldweg, Ronkaartweg, D’Eike en 

Winkelhoeve’. Aangezien we van dergelijke werken gebruik maken om het bovengronds net ondergronds 

te brengen en het openbare verlichtingsnet te vernieuwen, werd er een offerte gevraagd aan Eandis. 

Deze offerte wordt ter goedkeuring voorgelegd. 
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Raadslid Marc De Cordt vraagt of de Ketelheide hieronder valt.  Schepen Luc Kennis antwoordt dat 

dit nog wordt bekeken door de deskundigen van EANDIS of ook in die straat de leidingen voor de 

openbare verlichting ondergronds kunnen worden gebracht. 

MOTIVERING 

Juridische grond: 
- het gemeentedecreet, en latere wijzigingen, meer bepaald de artikelen 42 en 43, betreffende de 

bevoegdheden van de gemeenteraad 

- de wet van 29 juli 1991 betreffende de uitdrukkelijke motiveringsplicht van bestuurshandelingen, 

en latere wijzigingen 

- het decreet van 26 maart 2004 betreffende de openbaarheid van bestuur 

- het gemeentedecreet, en latere wijzigingen, meer bepaald de artikelen 248 tot en met 264 

betreffende het bestuurlijk toezicht 

- de wet van 17 juni 2013 betreffende de motivering, de informatie en de rechtsmiddelen inzake 

overheidsopdrachten, bepaalde opdrachten voor werken, leveringen en diensten en concessies, en 

latere wijzigingen 

- de wet van 17 juni 2016 inzake overheidsopdrachten, meer bepaald artikel 42, § 1, 1° d ii (de 

opdracht kan slechts door één bepaalde ondernemer worden uitgevoerd de mededinging ontbreekt 

om technische redenen) 

- het Koninklijk Besluit van 14 januari 2013 tot bepaling van de algemene uitvoeringsregels van de 

overheidsopdrachten en van de concessies voor openbare werken, en latere wijzigingen. 

- het Koninklijk Besluit van 18 april 2017 betreffende de plaatsing van overheidsopdrachten 

klassieke sectoren, en latere wijzigingen 

Feiten en context: 

In het kader van de opdracht ‘Ondergronds brengen nutsleidingen in de wijk St.-Martinus’ werd een 

technische beschrijving met nr. 307846 opgesteld door de ontwerper Eandis, Koningin Elisabethlei 38 

in 2300 Turnhout. 

De uitgave voor deze opdracht wordt geraamd op € 195.000,00, incl btw. 

Er wordt voorgesteld de opdracht te gunnen via een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking. 

De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op de budgetramingen 

2018141352 en 2018141351(actie 2018140558). 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

Na erover beraadslaagd te hebben; 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:  
De technische beschrijving met dossiernummer 307846 van Eandis en de raming voor de opdracht 

‘Ondergronds brengen nutsleidingen in de wijk St.-Martinus’, opgesteld door de ontwerper Eandis, 

worden goedgekeurd. De raming bedraagt € 195.000,00, incl btw. 

Artikel 2:  
Bovengenoemde opdracht wordt gegund via een onderhandelingsprocedure zonder voorafgaande 

bekendmaking. 

Artikel 3:  
De uitgave voor deze opdracht is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op de budgetramingen 

2018141352 en 2018141351 (actie 2018140558). 

Punt A.20:  Goedkeuring van verrekening nr. 2 voor de opdracht  ‘Structureel onderhoud van 

asfaltwegen 2017’. 

Schepen Luc Kennis geeft toelichting.  Elk jaar bevat ons budget een krediet voor wegenwerken.  In 

2017 werd er een bestek gelanceerd voor het onderhoud van de asfaltwegen. De uitvoering kon pas 

doorgaan begin december 2017 volgens planning van de aannemer. Het college besliste op 6 

november 2017, in onderling overleg met de aannemer, deze werken uit te stellen tot maart 2018. Om 

een goede kwaliteit te garanderen is het immers beter om geen asfaltwerken meer te voorzien in 

december.  Om geen nieuwe procedure voor de asfaltwerken 2018 te moeten doorlopen (geen nieuwe 

aanbesteding) en de asfaltwerken van 2018 tijdig te kunnen laten uitvoeren, wordt voorgesteld de 

firma Hoogmartens enkele meerwerken te laten uitvoeren. Het nodige budget werd reeds voorzien in 

2018.  Het gaat om volgende bijkomende straten: Risschotplein, Paul Edwinlaan en Mostheuvelstraat. 
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Aangezien het hier om een meeruitgave gaat van meer dan 10% is het de gemeenteraad die zich moet 

uitspreken over deze meeruitgave. 

Raadslid Jos van Dongen wenst bij dit agendapunt twee opmerkingen te maken: 

 “1.  De vermeldingen in ‘Feiten en context’ zijn onvolledig. Dit is blijkbaar de tweede aanpassing 

na de cijfers van de originele gunning. Het zou dus niet meer dan logisch zijn dat bij ‘Feiten en 

context’ ook de aanpassingen worden vermeld die de eerste keer werden verricht. De cijfers die 

worden vermeld in ‘Artikel 1’ van het besluit zijn immers ‘de bedragen in meer’ die werden 

berekend op basis van de cijfers na de eerste aanpassing. De totale meerprijs bedraagt immers 

69.837 euro zonder en 84.502 euro met btw, en dit is inderdaad een meerkost van 31,82% zoals 

in de ‘Feiten en context’ wordt vermeld.  

2.  Buiten het feit dat ik mij de vraag stel of deze manier van werken juridisch gezien wel in orde is, 

stel ik vast dat dit punt vandaag ter goedkeuring aan de gemeenteraad wordt voorgelegd terwijl 

de beslissingen reeds lang geleden door het schepencollege werden genomen en de 

werkzaamheden reeds geruime tijd werden voltooid.  Eens te meer stel ik me de vraag wat wij 

hier zitten te doen. Ik ga niet akkoord met deze manier van werken en zal mij daarom bij de 

stemming onthouden.” 

Schepen Luc Kennis antwoordt dat deze werkwijze juridisch in orde is. Dit werd nagegaan. 

Raadslid Walter Van Hofstraeten wenst zich aan te sluiten bij de vorige tussenkomst en vraagt zich 

ook af waarom  zaken moeten worden goedgekeurd die al uitgevoerd zijn en wat dan nog de rol is van 

deze gemeenteraad.  Deze handelswijze is niet de eerste keer.  Open VLD zal dit agendapunt niet mee 

goedkeuren en wel om deze reden. Schepen Luc Kennis antwoordt dat het anders nog extra tijd had 

gekost om een apart bestek op te stellen voor de bijkomende straten, die nu mee uitgevoerd zijn, 

waardoor er middelen en tijd zouden verloren gegaan zijn. 

MOTIVERING 

Voorgeschiedenis: 

Op 21 maart 2017 keurde de gemeenteraad de lastvoorwaarden en de gunningswijze goed voor de 

opdracht ‘Structureel onderhoud asfaltwegen 2017’.  

Het college van burgemeester en schepenen keurde op 29 mei 2017 de gunning goed van de opdracht 

‘Structureel onderhoud van asfalt wegen 2017’ aan Hoogmartens Wegenbouw nv, Industrieweg Noord 

1137 in 3660 Opglabbeek, tegen het nagerekende inschrijvingsbedrag van € 219.454,13, excl. btw, of 

€ 265.539,50, incl. 21% btw. 

De uitvoering moet gebeuren overeenkomstig de lastvoorwaarden vastgelegd in het bestek met nr. 

2017-006. 

Juridische grond: 

- het gemeentedecreet, in het bijzonder de artikelen 42, 43 en 57 betreffende de bevoegdheden van 

de gemeenteraad, en latere wijzigingen 

- het gemeentedecreet, meer bepaald de artikelen 264 tot en met 266 betreffende het bestuurlijk 

toezicht 

- de beslissing van de gemeenteraad van 18 maart 2014 houdende de definiëring van het begrip 

dagelijks bestuur, uitzonderingen op het verplichte visum door de financieel beheerder, 

bevoegdheid van het schepencollege tot het wijzigen van opdrachten, in het bijzonder artikel 1 

Feiten en context: 

Deze verrekening overschrijdt het bestelbedrag met 24%, waardoor het totale bestelbedrag na beide 

verrekeningen nu € 289.290,74, excl. btw, of € 350.041,80, incl. 21% btw, bedraagt, zijnde 31,82 % 

meer dan inschrijvingsbedrag. 

Voor  deze verrekening wordt geen termijnsverlenging toegekend. 

De leidend ambtenaar, Joke De Beuckelaer, verleende gunstig advies. 

De uitgave voor deze verrekening is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op budgetraming 

2018140485 (actie/raming 2018140066). 

BESLUIT met 19 stemmen voor, 2 stemmen tegen (Open VLD) en 4 onthoudingen (Vlaams Belang, 

S.pa en Groen): 

Artikel 1: 

De verrekening 2 van de opdracht ‘Structureel onderhoud asfaltwegen 2017’ voor het totaal bedrag in 

meer van € 57.566,37, excl. btw, of € 69.655,31, incl. 21% btw, wordt goedgekeurd. 

Artikel 2:  
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De uitgave voor deze verrekening is voorzien in het investeringsbudget van 2018, op budgetraming 

2018140485 (actie/raming 2018140066) ‘Onderhoud van wegen: Asfaltwerken’. 

Punt A.21:  Intrekking van de gemeenteraadsbeslissing van 19 december 2017 houdende 

goedkeuring van de rechtspositieregeling van het gemeentepersoneel en goedkeuring van de 

rechtspositieregeling van het gemeentepersoneel. 

Schepen Koen Paredaens licht de voorliggende aanpassingen aan de rechtspositieregeling toe.  Op 

advies van het Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) werden verschillende wijzigingen aangebracht 

aan de rechtspositieregeling. Het betreft de uitbreiding van de toepassing van de zogeheten 

thematische verloven voor de op proef benoemden, de verplaatsing van het pleegzorgverlof onder een 

ander hoofdstuk en tot slot enkele aanvullingen aan de tabel in bijlage aan de rechtspositieregeling, 

die de impact weergeeft van de verschillende verloven en afwezigheden op de dienstactiviteit.  De 

gewijzigde rechtspositieregeling werd gunstig geadviseerd door het onderhandelings- en 

overlegcomité voor het personeel van gemeente en ocmw op 15 maart 2018. 

Het is de bevoegdheid van de gemeenteraad om de rechtspositieregeling voor het gemeentepersoneel 

goed te keuren.   

Juridische grond: 

- het besluit van de Vlaamse regering van 7 november 2007 houdende de minimale voorwaarden 

voor de personeelsformatie, de rechtspositieregeling en het mandaatstelsel van het 

gemeentepersoneel en het provinciepersoneel en houdende enkele bepalingen betreffende de 

rechtspositie van de secretaris en de ontvanger van de openbare centra voor maatschappelijk 

welzijn 

- het besluit van de Vlaamse regering van 23 november 2012 tot wijziging van het besluit van de 

Vlaamse regering van 7 december 2007 

- het besluit van de Vlaamse regering van 6 september 2013 tot wijziging van het besluit van de 

Vlaamse regering van 7 december 2007 en van het Besluit van de Vlaamse regering van 12 

november 2010 

- het besluit van de Vlaamse regering van 2 december 2016 houdende wijziging van het besluit van 

de Vlaamse regering van 7 december 2007 en het besluit van de Vlaamse regering van 12 

november 2010 houdende afschaffing van verlof voor deeltijdse prestaties en wijziging van het 

onbetaald verlof als gunst en toevoeging van een onbetaald verlof als recht. 

- het besluit van de Vlaamse regering van 26 juli 2016 tot toekenning van onderbrekingsuitkeringen 

voor zorgkrediet 

- het gemeentedecreet en latere wijzigingen, in het bijzonder hoofdstuk IV bevallingsverlof en 

opvangverlof, hoofdstuk Xbis loopbaanonderbreking, hoofdstuk XI de dienstvrijstellingen, bijlage 

III 

- het advies van het schepencollege van 5 maart 2018 

Argumentatie 

Agentschap Binnenlands Bestuur (ABB) keek de rechtspositieregeling na en raadt aan om volgende 

wijzigingen door te voeren: 

-  artikel 306,3° hoort niet thuis bij de dienstvrijstellingen, maar eerder bij bevallings- en 

opvangverlof en wordt daar toegevoegd als artikel 251 bis 

-  aanpassingen van hoofdstuk Xbis loopbaanonderbreking en bijlage III. Dit recht wordt uitgebreid 

naar de op proef benoemde personeelsleden. 

Het is aangewezen om de rechtspositieregeling van het gemeentepersoneel als dusdanig aan te passen. 

Advies 

De gewijzigde rechtspositieregeling werd gunstig geadviseerd door het onderhandelings- en 

overlegcomité voor het personeel van gemeente en ocmw op 15 maart 2018. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen:  

Artikel 1: 

De rechtspositieregeling van het gemeentepersoneel, goedgekeurd door de gemeenteraad op 19 

december 2017, wordt ingetrokken. 

Artikel 2: 

De rechtspositieregeling voor het gemeentepersoneel (ad hoc), aangepast volgens de nieuwe 

regelgeving, wordt goedgekeurd. De bij dit besluit gewijzigde rechtspositieregeling treedt in werking 

met onmiddellijke ingang. 
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Artikel 3: 

Een kopie van dit besluit en een exemplaar van de gewijzigde rechtspositieregeling wordt bezorgd aan 

het Agentschap Binnenlands Bestuur van de Vlaamse overheid. 

Artikel 4: 
Alle gemeentepersoneelsleden worden op de hoogte gebracht van de wijzigingen in de 

rechtspositieregeling en ontvangen op aanvraag bij de personeelsdienst een exemplaar. 

Punt A.22:  Aanvaarding van een kosteloze grondafstand in de Boogstraat. 

De burgemeester leidt het agendapunt in.  Op 27 maart  2017 werd een verkavelingsvergunning met 

ref. 2016/10 afgeleverd aan studiebureel Kris Mintjens, Antwerpsesteenweg 243 in 2390 Malle, 

namens de familie Verbist-Van Dijck.  De grond die binnen de ontworpen rooilijn valt, nl. 16 m²,  

moet worden overgedragen aan de gemeente.   

Raadslid  Jos van  Dongen zegt: “ Wij keuren dit agendapunt mee goed, maar toch een vraag: 

waarom slechts een lot van 16 m²? Wat met de stukjes grond links en rechts van dit lot? Volgen die 

later nog in een ander dossier, alhoewel ze volgens de tekening voorlopig ook nog deel uitmaken van 

lot 3, hetzelfde lot waarvan deze 16 m² deel uitmaakte. Graag een woordje toelichting.”    

De burgemeester laat nakijken wat de reden hiervoor  is. 

MOTIVERING:  

Voorgeschiedenis 

Op 27 maart  2017 werd een verkavelingsvergunning met ref. 2016/10 afgeleverd aan studiebureel 

Kris Mintjens, Antwerpsesteenweg 243 in 2390 Malle, namens de familie Verbist-Van Dijck.  De 

grond die binnen de ontworpen rooilijn valt, moet worden overgedragen aan de gemeente. 

Feiten en context 

- het opmetingsplan van  3 maart 2018, opgemaakt door studiebureel Kris Mintjens c.v.b.a. 

- het bodemattest van 6 juli 2017, afgeleverd door OVAM 

- het uittreksel uit de kadastrale legger van 6 april 2018,  afgeleverd door de administratie van het 

kadaster 

- de akte tot eigendomsoverdracht, opgesteld door notaris Laenens van Zoersel 

Juridische grond 
- artikel 43 §2 12° van het gemeentedecreet   

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:   
De kosteloze afstand van een perceel grond dat deel uitmaakt van de ontworpen wegenis in de 

Boogstraat, thans ten kadaster gekend als 1
ste

 afdeling, sectie A, deel van nummers 345C, 345D en 

346, voor een grotere oppervlakte, thans ten kadaster gekend als sectie A, deel van nummers 345D, 

345E en 346, voor een oppervlakte volgens meting van zestien vierkante meter (16m²), wordt 

aanvaard. 

Artikel  2:   
De gemeente Zoersel wordt vertegenwoordigd bij sterkmaking. 

Artikel  3:    
Alle kosten en rechten vallen ten laste van de afstanddoener. 

Punt A.23:  Aanvaarding van een kosteloze grondafstand in de Jozef Cornelissenlaan. 

Op 14 augustus 2017 werd een verkavelingsvergunning met ref. 2017/6 afgeleverd aan landmeter 

Siska Dumoulin, Handelslei 95 in 2980 Zoersel, namens Josepha Van Sande, Kerkhoflei 25 in 2980 

Zoersel.  De grond die binnen de ontworpen rooilijn valt, nl. 55m², moet worden overgedragen aan de 

gemeente.  

MOTIVERING:  

Voorgeschiedenis 

Op 14 augustus 2017 werd een verkavelingsvergunning met ref. 2017/6 afgeleverd aan landmeter 

Siska Dumoulin, Handelslei 95 in 2980 Zoersel, namens Josepha Van Sande, Kerkhoflei 25 in 2980 

Zoersel.  De grond die binnen de ontworpen rooilijn valt, moet worden overgedragen aan de gemeente. 

Feiten en context 

- het opmetingsplan van  2 maart 2018, opgemaakt door Siska Dumoulin, beëdigd landmeter-expert 

- het bodemattest van 19 oktober 2017, afgeleverd door OVAM 

- het uittreksel uit de kadastrale legger van 18 oktober 2017,  afgeleverd door de administratie van het 

kadaster 



gemeenteraad van 15 mei 2018 

- het hypothecair getuigschrift van 26 maart 2018, afgeleverd door het derde hypotheekkantoor van 

Antwerpen 

- de akte tot eigendomsoverdracht, opgesteld door notaris Nouwkens van Malle 

Juridische grond 
- artikel 43 §2 12° van het gemeentedecreet   

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:   
De kosteloze afstand van een perceel grond dat deel uitmaakt van de ontworpen wegenis in de Jozef 

Cornelissenlaan, thans ten kadaster gekend als 3
de

 afdeling, sectie I, deel van nummer 241SP0000, 

voor een oppervlakte volgens meting van vijfenvijftig vierkante meter (55 m²), wordt aanvaard. 

Artikel  2:   
De gemeente Zoersel wordt vertegenwoordigd bij sterkmaking. 

Artikel  3:    
Alle kosten en rechten vallen ten laste van de afstanddoener. 

Punt A.24:  Intergemeentelijke vereniging Pontes - goedkeuring van de agenda’s van de algemene 

vergadering én van de buitengewone algemene vergadering van 13 juni 2018 en vaststelling van het 

mandaat van de gemeentelijke vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het gemeentedecreet, in het bijzonder op de artikelen 43, §2, 5° en 195; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 betreffende de intergemeentelijke samenwerking, in het bijzonder 

op de artikelen 39, 44, 46, 47 en 48; 

Gelet op artikel 19 van het decreet van 13 mei 2016 tot wijziging van diverse bepalingen van het 

decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 

Gelet op de omzendbrief BB 2013/5 van 19 april 1993 van de Vlaamse minister bevoegd voor 

Bestuurszaken, Binnenlands Bestuur, Inburgering, Toerisme en Vlaamse Rand betreffende de 

wijzigingen aan het decreet intergemeentelijke samenwerking houdende dat de statutenwijziging van 

een intergemeentelijke vereniging ter goedkeuring wordt voorgelegd aan de toezichthoudende 

overheid; 

Gelet op de toetreding tot de intergemeentelijke vereniging PONTES; 

Gelet op de uitnodiging voor de algemene vergadering van PONTES op 13 juni 2018; 

Gelet op het ontwerp van agenda, besluiten en bijlagen; 

Overwegende dat elke intergemeentelijke vereniging jaarlijks een algemene vergadering moet 

organiseren tijdens dewelke de balans, de resultatenrekening en het jaarverslag over het dienstjaar 

2017 worden behandeld; 

Overwegende dat jaarlijks het verslag van de bedrijfsrevisor-commissaris, de verdeling van het batig 

saldo van de resultatenrekening 2017 en de kwijting aan de raad van bestuur en de commissaris-

revisor worden behandeld; 

Overwegende dat deze algemene vergadering zal plaatsvinden op 13 juni 2018; 

Overwegende dat voor deze algemene vergadering een gemeentelijke afgevaardigde moet aangeduid 

worden om de gemeente te vertegenwoordigen op deze algemene vergadering; dat deze aanstelling 

mag gebeuren voor de volledige duur van deze legislatuur; 

Overwegende dat evenwel het mandaat van deze gemeentelijke afgevaardigde moet vastgesteld 

worden voorafgaand aan elke algemene vergadering; 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

Na beraadslaging; 

BESLUIT met 23 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1:   

De agenda van de algemene vergadering van PONTES van 13 juni 2018, die bestaat uit de volgende 

agendapunten: 

1. algemene vergadering: verslag 20 december 2017 – goedkeuring 

2. financiën: balans, resultatenrekening en jaarverslag over het dienstjaar 2017 – goedkeuring 

3. financiën: verslag van de bedrijfsrevisor-commissaris over de jaarrekening 2017 – aktename 

4. financiën: verdeling batig saldo van de resultatenrekening 2017 – goedkeuring 

5. financiën: kwijting aan de raad van bestuur en de commissaris-bedrijfsrevisor – goedkeuring 

wordt goedgekeurd. 
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Artikel 2:   

De agenda van de buitengewone algemene vergadering van PONTES van 13 juni 2018, die bestaat uit 

de volgende agendapunten: 

1. statuten: wijziging en vaststelling van de gecoördineerde versie  

wordt goedgekeurd. 

Artikel 3:  

De voorstellen van beslissingen worden goedgekeurd en de vertegenwoordiger van de gemeente wordt 

opgedragen om zijn/haar stemgedrag af te stemmen op de besluiten van de gemeenteraad inzake deze 

aangelegenheden. 

Artikel 4:  

Een afschrift van dit besluit wordt ter kennisgeving bezorgd aan de intergemeentelijke vereniging 

PONTES, Jules Moretuslei 2 in 2610 Antwerpen-Wilrijk. 

Punt A.25:  Intergemeentelijke vereniging Cipal - goedkeuring van de agenda van de algemene 

vergadering van 15 juni 2018 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het gemeentedecreet, in het bijzonder artikel 42 inzake de bevoegdheid van de gemeenteraad; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking (hierna kortweg 

‘DIS’); 

Gelet op de laatst gecoördineerde statuten van de dienstverlenende vereniging Cipal (hierna kortweg 

‘Cipal’) van 14 april 2014; 

Gelet op het feit dat de gemeente deelnemer is van Cipal; 

Gelet op het gemeenteraadsbesluit inzake de aanduiding van de vertegenwoordiger van de gemeente 

op de algemene vergaderingen van Cipal; 

Gelet op de oproeping van 20 april 2018 voor de algemene vergadering van Cipal van 15 juni 2018 met 

de volgende agendapunten: 

1.       Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de enkelvoudige 

jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2017 

2.       Goedkeuring van de enkelvoudige jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2017, afgesloten op 

31 december 2017 

3.       Jaarverslag van de raad van bestuur en verslag van de commissaris over de geconsolideerde 

jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2017  

4.       Goedkeuring van de geconsolideerde jaarrekening van Cipal over het boekjaar 2017, afgesloten 

op 31 december 2017 

5.       Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders en aan de commissaris voor de uitoefening 

van hun mandaat tijdens het boekjaar 2017 

6.       Vervanging van een op voordracht van de provincie Antwerpen benoemde bestuurder 

7.       Benoeming en vervanging van leden van het adviescomité 

8.       Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering 

Gelet op de toelichtende nota bij de agendapunten van de algemene vergadering; 

Gelet op het voorstel van de raad van bestuur van Cipal; 

Overwegende dat geen redenen voorhanden zijn om goedkeuring van de voorgelegde agendapunten te 

weigeren; 

Overwegende dat artikel 44 van het DIS bepaalt dat de vaststelling van het mandaat van de 

vertegenwoordiger moet worden herhaald voor elke algemene vergadering; 

Op voorstel van het college van burgemeester en schepenen; 

Na beraadslaging; 

BESLUIT met 23 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1:  

De agendapunten van de algemene vergadering van Cipal van 15 juni 2018 worden goedgekeurd. 

Artikel 2: 

De gemeentelijke vertegenwoordiger wordt gemandateerd om op de algemene vergadering van 

Cipal van 15 juni 2018 te handelen en te beslissen conform dit besluit. Indien de algemene 
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vergadering niet geldig zou kunnen beraadslagen, of indien de algemene vergadering om welke reden 

dan ook zouden worden verdaagd, dan blijft de gemeentelijke vertegenwoordiger gemachtigd om deel 

te nemen aan elke volgende vergadering met dezelfde agenda. 

Artikel 3:  

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en in het 

bijzonder met het in kennis stellen daarvan aan Cipal. 

Punt A.26:  Intergemeentelijke vereniging Pidpa - goedkeuring van de agenda van de algemene 

vergadering van 18 juni 2018 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

Feiten en context  

De gemeente is deelnemer aan de opdrachthoudende vereniging Pidpa. 

Op maandag 18 juni 2018 om 11.00 u organiseert Pidpa de statutaire jaarvergadering op het  

administratief hoofdkantoor, Desguinlei 246 in 2018 Antwerpen.  

De agenda van deze vergadering is als volgt :  

1. Nazicht van de volmachten/raadsbesluiten voor de afgevaardigden 

2. Verslag van de raad van bestuur over het jaar 2017 

3. Verslag van de commissaris over het jaar 2017 

4. Goedkeuring van de jaarrekening, afgesloten op 31 december 2017 

5. Decharge te verlenen aan bestuurders en commissaris 

6. Benoeming(en) 

7. Goedkeuring van het verslag, staande de vergadering 

Aan de gemeenteraad wordt voorgesteld om deze agendapunten goed te keuren. 

Historiek  

Pidpa stuurde op 23 april 2018 een brief met volgende agenda en bijlagen: 

- verslag van de raad van bestuur over het jaar 2017 

- de jaarrekening over het boekjaar 2017 

- het verslag van de commissaris-revisor  

- model als raadsbeslissing 

- een volmacht.  

De gemeenteraad duidde op 20 mei 2014 raadslid Luc Peeters aan als afgevaardigde in de algemene 

vergadering van Pidpa. Op 17 mei 2015 werd raadslid Kristof Mariën aangeduid als plaatsvervangend 

afgevaardigde in de algemene vergadering van Pidpa.  

Juridische grond 

- het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking, in het bijzonder de 

artikelen 44 en 59 

- de statuten van de opdrachthoudende vereniging Pidpa 

- het gemeentedecreet, in het bijzonder de artikelen 19 tot en met 26 en artikel 42 

Argumentatie 

De voorgelegde documenten omvatten de verslaggeving met betrekking tot de werking van Pidpa over 

het voorbije jaar 2017. 

BESLUIT met 23 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1:  

Het verslag van de raad van bestuur over het jaar 2017, de jaarrekening over het boekjaar 2017 en het 

verslag van de commissaris worden goedgekeurd. 

Artikel 2:  

Het verlenen van decharge aan de bestuurders en de commissaris over het boekjaar 2017, wordt 

goedgekeurd. 

Artikel 3:  

Aan de vertegenwoordiger wordt de opdracht gegeven om op de algemene vergadering van 18 juni 

2018, overeenkomstig deze beslissing te stemmen alsook de voorgestelde benoeming(en) goed te 

keuren, evenals op elke andere algemene vergadering die wordt samengeroepen ter behandeling van 

de agendapunten van deze algemene vergadering.  

Artikel 4:  

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van dit besluit en zal 

onverwijld een afschrift van deze beslissing bezorgen aan Pidpa, Desguinlei 246 in 2018 Antwerpen. 
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Punt A.27:  Intergemeentelijke vereniging IKA - goedkeuring van de agenda van de algemene 

vergadering van 19 juni 2018 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

De gemeenteraad; 

Gelet op het feit dat de gemeente aangesloten is bij het intergemeentelijk samenwerkingsverband IKA; 

Gelet op het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke samenwerking; 

Gelet op het feit dat de gemeente via aangetekende brief van 17 april 2018 werd opgeroepen om deel 

te nemen aan de algemene vergadering van IKA die op 19 juni 2018 plaatsheeft; 

Gelet op artikel 44, 1° en 3° alinea van het decreet van 6 juli 2001 houdende de intergemeentelijke 

samenwerking waarin is opgenomen dat de gemeenten-deelnemers van een intergemeentelijk 

samenwerkingsverband hun vertegenwoordigers voor een algemene vergadering bij 

gemeenteraadsbesluit dienen aan te wijzen uit de leden van de gemeenteraad; 

Gelet op de IKA-statuten; 

Gelet op de Omzendbrief van 11 januari 2002 betreffende de toepassing van het decreet 

intergemeentelijke samenwerking; 

Gelet op het gemeenteraadsbesluit van 17 november 2015 waarbij raadslid Kristof Mariën aangeduid 

werd als gemeentelijk vertegenwoordiger voor de rest van de legislatuur; 

Gelet op het gemeenteraadsbesluit van 18 november 2014 waarbij raadslid Roel Van Elsacker 

aangeduid werd als plaatsvervangend gemeentelijk vertegenwoordiger voor de rest van de legislatuur; 

Overwegende dat, volgens artikel 44 van het decreet intergemeentelijke samenwerking, het mandaat 

van deze vertegenwoordiger moet worden herhaald voor elke algemene vergadering; 

Overwegende het rondschrijven van de heer Van Walle, Commissaris van de Vlaamse regering van 11 

maart 2002 aan de colleges van burgemeester en schepenen waarin de modaliteiten van toepassing van 

het artikel 44 worden omschreven; 

Overwegende dat de agenda van de algemene vergadering van IKA van 19 juni 2018 volgende 

agendapunten bevat: 

1. Strategie en begroting 2018 

2. Verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering 

3. Jaarrekening 2017 

4. Verslag van de commissaris aan de algemene vergadering 

5. Kwijting van de bestuurders en de commissaris 

6. Statutaire benoemingen en mededelingen; 

Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van het verslag van de raad van bestuur aan de 

algemene vergadering; 

Overwegende dat de gemeenteraad kennis neemt van de balans, de resultatenrekening en de 

winstverdeling; 

Gelet op de documenten gevoegd bij de oproeping tot de algemene vergadering; 

Overwegende dat conform de wettelijke en statutaire bepalingen elke vennoot bij Ika recht heeft op 

één volmachtdrager; 

Na beraadslaging; 

BESLUIT met 23 stemmen voor 2 onthoudingen  (Vlaams Belang): 

Artikel 1 

De agenda en de afzonderlijke punten van de agenda van de algemene vergadering van IKA van 19 

juni 2018 worden goedgekeurd.  

Artikel 2 

De strategie en begroting 2018 wordt goedgekeurd. 

Artikel 3 

Het verslag van de raad van bestuur aan de algemene vergadering wordt goedgekeurd. 

Artikel 4 

De balans, de resultatenrekening en de winstverdeling met betrekking tot het boekjaar 2017 worden 

goedgekeurd. 

Artikel 5 

De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de algemene vergadering van IKA van 

19 juni 2018 wordt opgedragen zijn stemgedrag af te stemmen op de beslissingen genomen in de 

gemeenteraad in verband met de te behandelen agendapunten. 
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Artikel 6 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van voormelde besluiten 

en geeft hiervan kennis aan het secretariaat van het intergemeentelijk samenwerkingsverband IKA, 

Ravensteingalerij 4 bus 2 in Brussel, t.a.v. de heer Lieven Ex. 

Punt A.28:  Intergemeentelijke vereniging IVEKA - goedkeuring van de agenda van de algemene 

vergadering van 19 juni 2018, goedkeuring van de verschuiving van de statutaire einddatum, 

goedkeuring van de verlenging van de duurtijd van IVEKA en van de andere statutenwijzigingen, 

en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke vertegenwoordiger 

Feiten en context 

De gemeente neemt voor de activiteit distributienetbeheer elektriciteit en/of gas deel aan de 

opdrachthoudende vereniging Iveka, Intercommunale Vereniging voor de Energiedistributie in de 

Kempen en het Antwerpse. 

De gemeente werd via aangetekende brieven van 20 maart en 19 april 2018 opgeroepen om deel te 

nemen aan de algemene vergadering, tevens jaarvergadering, van Iveka die op 19 juni 2018 zal 

plaatshebben in de E10-hoeve, Kapelstraat 8 in 2960 Brecht met volgende agenda: 

1. Goedkeuring van het voorstel tot het verzoek van verschuiven van de einddatum van Iveka, zijnde 

9 november 2019, naar 1 april 2019 overeenkomstig artikel 603 van het decreet over lokaal bestuur 

2. Goedkeuring van het voorstel tot verlenging van de duurtijd van Iveka van 1 april 2019 tot 29 

maart 2037 met o.m. goedkeuring van het evaluatierapport met betrekking tot de werking van de 

opdrachthoudende vereniging tijdens de vorige zes jaar en van het ondernemingsplan 2019-2024 

3. Statutenwijzigingen: 

3.1 Kennisneming bijzondere verslagen van de raad van bestuur en van de commissaris met staat 

van activa en passiva per 31 december 2017 – in het kader van artikel 413 wetboek van 

vennootschappen – ter verantwoording van de wijziging van het doel 

3.2 Goedkeuring van de statutenwijzigingen 

4. Inkanteling van deel IKA – Vaststelling van de (niet)-vervulling van de opschortende voorwaarden 

5. Verlenen van machtiging om de beslissingen genomen in de agendapunten 1 tot en met 3 bij 

authentieke akte vast te stellen 

6. Kennisneming van voorstel fusie door overneming van Infrax cvba door Eandis System Operator 

cvba met naamwijziging in ‘Fluvius System Operator’ – bevestiging van participatie van Iveka in 

de nieuwe werkmaatschappij Fluvius System Operator cvba overeenkomstig artikel 78 van het 

decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking 

7. Kennisneming verslagen Iveka van de raad van bestuur en van de commissaris over het boekjaar 

2017 

8. Goedkeuring van de jaarrekening Iveka afgesloten op 31 december 2017 (balans, 

resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels) 

9. Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale bestuurscomités en 

de commissaris Iveka met betrekking tot het boekjaar 2017 

10. Statutaire benoemingen 

11. Benoeming van een commissaris 

12. Statutaire mededelingen. 

Overeenkomstig artikel 44 van het Vlaams decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking van 

6 juli 2001 dient de gemeenteraad zijn goedkeuring te hechten aan de agendapunten van de algemene 

vergadering en onder meer op expliciete wijze aan de voorgestelde verlenging van de duurtijd en aan 

de voorgestelde statutenwijzigingen. De gemeenteraad dient tevens het mandaat van de vertegen-

woordiger vast te stellen. 

BESLUIT met 23 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1: 

 De gemeenteraad keurt de agendapunten goed van de algemene vergadering van de opdrachthoudende 

vereniging Iveka van 19 juni 2018 :  

1. Goedkeuring van het voorstel tot het verzoek van verschuiven van de einddatum van Iveka, zijnde 

9 november 2019, naar 1 april 2019 overeenkomstig artikel 603 van het decreet over lokaal 

bestuur.   
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2. Goedkeuring van het voorstel tot verlenging van de duurtijd van Iveka van 1 april 2019 tot 29 

maart 2037 met o.m. goedkeuring van het evaluatierapport met betrekking tot de werking van de 

opdrachthoudende vereniging tijdens de vorige zes jaar en van het ondernemingsplan 2019-2024 

3. Statutenwijzigingen: 

3.1   Kennisneming bijzondere verslagen van de raad van bestuur en van de commissaris 

met staat van activa en passiva per 31 december 2017 – in het kader van artikel 413 

wetboek van vennootschappen – ter verantwoording van de wijziging van het doel 

3.2   Goedkeuring van de statutenwijzigingen 

4 Inkanteling van deel IKA – Vaststelling van de (niet)-vervulling van de opschortende voorwaarden 

5 Verlenen van machtiging om de beslissingen genomen in de agendapunten 1 tot en met 3 bij 

authentieke akte vast te stellen 

6 Kennisneming van voorstel fusie door overneming van Infrax cvba door Eandis System Operator 

cvba met naamwijziging in ‘Fluvius System Operator’ – bevestiging van participatie van Iveka in 

de nieuwe werkmaatschappij Fluvius System Operator cvba overeenkomstig artikel 78 van het 

decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking 

7 Kennisneming verslagen Iveka van de raad van bestuur en van de commissaris over het boekjaar 

2017 

8 Goedkeuring van de jaarrekening Iveka afgesloten op 31 december 2017 (balans, 

resultatenrekening, winstverdeling, boekhoudkundige besluiten en waarderingsregels) 

9 Kwijting te verlenen afzonderlijk aan de bestuurders, de leden van de regionale bestuurscomités en 

de commissaris Iveka met betrekking tot het boekjaar 2017 

10 Statutaire benoemingen 

11 Benoeming van een commissaris 

12 Statutaire mededelingen. 

Artikel 2: 

De gemeenteraad keurt: 

 een verzoek tot verschuiving van de huidige statutaire einddatum van de opdrachthoudende 

vereniging Iveka van 9 november 2019 naar 1 april 2019  

 een verzoek tot verlenging van de opdrachthoudende vereniging Iveka van 1 april 2019 tot en met 

29 maart 2037 en een verlenging voor deze duurtijd van haar deelneming in de opdrachthoudende 

vereniging Iveka na onderzoek van onder meer de documenten die bij de oproeping inzake 

agendapunt 2 zijn gevoegd  

 de voorgestelde statutenwijzigingen van de opdrachthoudende vereniging Iveka  

goed. 

Artikel 3: 

De vertegenwoordiger van de gemeente die zal deelnemen aan de algemene vergadering van de 

opdrachthoudende vereniging Iveka op 19 juni 2018, wordt opgedragen zijn/haar stemgedrag af te 

stemmen op de beslissingen genomen in de gemeenteraad van heden inzake de artikelen 1, 2 en 3 van 

deze raadsbeslissing.  

Artikel 4: 

Het college van burgemeester en schepenen wordt gelast met de uitvoering van voormelde beslis-

singen en geeft hiervan kennis aan de opdrachthoudende vereniging Iveka, ter attentie van het secre-

tariaat. 

Punt A.29:  Intergemeentelijke vereniging Igean dienstverlening - goedkeuring van de agenda van 

de algemene vergadering van 22 juni 2018 en vaststelling van het mandaat van de gemeentelijke 

vertegenwoordiger. 

MOTIVERING 

Feiten en context 

Met het K.B. van 3 januari 1969 werd overgegaan tot de oprichting van de coöperatieve vennootschap 

Intercommunale Grondbeleid en Expansie Antwerpen, verder IGEAN cv genoemd, gepubliceerd in de 

bijlagen van het Belgisch Staatsblad op 8 juli 1969. 

Op de buitengewone algemene vergadering van 8 november 2003 werd IGEAN cv omgevormd tot een 

dienstverlenende vereniging IGEAN dienstverlening, gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch 

Staatsblad op 19 december 2003. 
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Met de beslissing van de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cultuur, Jeugd en 

Ambtenarenzaken van 1 april 2004 werden de wijzigingen van de statuten en de omvorming van 

IGEAN cv in een dienstverlenende vereniging goedgekeurd. 

Op de buitengewone algemene vergadering van 15 juni 2007 werd de statutenwijziging van IGEAN 

dienstverlening goedgekeurd en gepubliceerd in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad op 13 

augustus 2007 onder nr. 07120366. 

Op de buitengewone algemene vergadering van 18 december 2013 werd de statutenwijziging van 

IGEAN dienstverlening goedgekeurd. Dit werd bevestigd bij het Ministerieel Besluit van 10 april 

2014 van de Vlaamse minister van Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, Inburgering, Toerisme en 

Vlaamse rand. 

De gemeente is lid bij IGEAN dienstverlening. 

Artikel 35 van de statuten bepaalt dat de jaarvergadering elk jaar in de loop van het tweede kwartaal 

verplicht bijeenkomt. 

Op deze vergadering wordt de jaarrekening vastgesteld aan de hand van het verslag van de raad van 

bestuur en het verslag van de commissaris-revisor. 

De documenten voor deze vergadering worden samen met de uitnodiging ter beschikking gesteld van 

alle deelnemers. 

De jaarvergadering verleent kwijting aan de leden van de raad van bestuur en de commissaris-revisor. 

De raad van bestuur van 2 mei 2018 heeft beslist om de jaarvergadering te organiseren in Strijboshof 

Achterbroeksteenweg 69 in 2920 Kalmthout, op 22  juni 2018 om 19 u, met volgende agenda: 

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2017 

2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2017 

3. Jaarrekening 2017 

4. Kwijting aan de bestuurders en revisor over het boekjaar 2017 

5. Benoemen van de bedrijfsrevisor en het bepalen van de vergoeding 

6. Toetreding aanvaarden van de politiezone Rupel en de woonzorggroep van het OCMW Schoten en 

het OCMW Wijnegem. 

Met de brief van  3 mei 2018 van IGEAN dienstverlening werd de uitnodiging en de agenda voor de 

jaarvergadering van 22 juni 2018 aan alle deelnemers bezorgd. 

Artikel 44 van het decreet en artikel 33§1 van de statuten bepalen dat de vaststelling van het mandaat 

van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 

De gemeenteraad heeft op 20 mei 2014 raadslid Tania Kohlen aangeduid als gemeentelijke 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van IGEAN dienstverlening, en dit voor de rest van de 

legislatuur. Schepen Marcel De Vos werd tijdens deze gemeenteraad aangeduid als haar 

plaatsvervanger.  

Met onderstaande beslissing wordt het mandaat van deze vertegenwoordiger bepaald.  

Juridische grond 

-  decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking van 6 juli 2001, zoals gewijzigd, 

- omzendbrief BA 2002/01 betreffende de toepassing van het decreet van 6 juli 2001 houdende de 

intergemeentelijke samenwerking 

- ontwerp decreet tot wijziging van diverse bepalingen van het decreet op de intergemeentelijke 

samenwerking 

- de statuten van IGEAN dienstverlening 

Advies 

Het jaarverslag 2017 en de jaarrekening 2017 werden toegelicht en besproken tijdens de raad van 

bestuur van 2 mei 2018. 

BESLUIT met 23 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1 

De gemeenteraad neemt kennis van de volledige agenda van de jaarvergadering van IGEAN 

dienstverlening die zal gehouden worden in Strijboshof, Achterbroeksteenweg 69 in 2920 Kalmthout, 

evenals van alle daarbij horende documenten, en neemt op basis hiervan volgende beslissingen:  

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2017 

2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2017 

3. Jaarrekening 2017 

4. Kwijting aan de bestuurders en revisor over het boekjaar 2017 
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5. Benoemen van de bedrijfsrevisor en het bepalen van de vergoeding 

6. Toetreding aanvaarden van de politiezone Rupel en de woonzorggroep van het OCMW Schoten en 

het OCMW Wijnegem. 

Artikel 2 

De vertegenwoordiger van de gemeente, die met een afzonderlijk besluit werd benoemd, wordt 

gemandateerd om op de jaarvergadering van IGEAN dienstverlening van 22 juni 2018 deel te nemen 

aan de bespreking over de in artikel 1 vermelde agendapunten en te beraadslagen en te beslissen 

overeenkomstig dit besluit en verder al het nodige te doen om de volledige agenda af te werken. 

Artikel 3 

Twee uittreksels van onderhavige gemeenteraadsbeslissing zullen aan IGEAN dienstverlening worden 

bezorgd. 

Punt A.30:  Intergemeentelijke vereniging Igean milieu en veiligheid - goedkeuring van de agenda 

van de algemene vergadering van 22 juni 2018 en vaststelling van het mandaat van de 

gemeentelijke vertegenwoordiger. 

MOTIVERING 

Feiten en context 

Op de buitengewone algemene vergadering van IGEAN cv van 8 november 2003 werd de 

oprichtingsakte van de opdrachthoudende vereniging IGEAN milieu & veiligheid verleden. 

De oprichtingsakte en de statuten van IGEAN milieu & veiligheid werden op 19 december 2003 in de 

bijlagen van het Belgisch Staatsblad gepubliceerd. 

Met de beslissing van de Vlaamse minister van Binnenlandse Aangelegenheden, Cultuur, Jeugd en 

Ambtenarenzaken van 1 april 2004 werden de oprichting en de statuten van IGEAN milieu & 

veiligheid goedgekeurd. 

Op de buitengewone algemene vergadering van 15 juni 2007 werd een statutenwijziging van IGEAN 

milieu & veiligheid goedgekeurd die gepubliceerd werd in de bijlagen van het Belgisch Staatsblad op 

13 augustus 2007 onder nr. 07120368. 

Op de buitengewone algemene vergadering van 18 december 2013 werd een volgende 

statutenwijziging van IGEAN milieu & veiligheid goedgekeurd. Deze werd bevestigd bij Ministerieel 

Besluit van 10 april 2014 van de Vlaamse minister van Bestuurszaken, Binnenlands bestuur, 

Inburgering, Toerisme en Vlaamse rand. 

De gemeente is lid bij IGEAN milieu & veiligheid. 

Artikel 36 van de statuten bepaalt dat de jaarvergadering elk jaar in de loop van het tweede kwartaal 

verplicht bijeenkomt. 

Op deze vergadering wordt de jaarrekening vastgesteld aan de hand van het verslag van de raad van 

bestuur en het verslag van de commissaris-revisor. 

De documenten voor deze vergadering worden samen met de uitnodiging ter beschikking gesteld van 

alle deelnemers. 

De jaarvergadering verleent kwijting aan de leden van de raad van bestuur en de commissaris-revisor. 

De raad van bestuur van 2 mei 2018 heeft beslist om de jaarvergadering te organiseren in Strijboshof, 

Achterbroeksteenweg 69 in 2920 Kalmthout, op 22 juni 2018 om 19 u, met volgende agenda: 

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2017 

2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2017 

3. Jaarrekening 2017 

4. Kwijting aan de bestuurders en revisor over het boekjaar 2017 

5. Benoemen van de bedrijfsrevisor en het bepalen van de vergoeding 

6. Toetreding aanvaarden van de politiezone Rupel en de woonzorggroep van het OCMW Schoten en 

het OCMW Wijnegem 

7. Benoemen van leden van de adviescomités. 

Met de brief van IGEAN milieu & veiligheid van 3 mei 2018 werd de uitnodiging en de agenda voor 

de jaarvergadering van 22 juni 2018 aan alle deelnemers bezorgd 

Artikel 44 van het decreet en artikel 34§1 van de statuten bepalen dat de vaststelling van het mandaat 

van de vertegenwoordiger wordt herhaald voor elke algemene vergadering. 

De gemeenteraad heeft op 20 mei 2014 raadslid Griet Decock aangeduid als gemeentelijke 

vertegenwoordiger in de algemene vergadering van IGEAN milieu en veiligheid, en dit voor de rest 



gemeenteraad van 15 mei 2018 

van de legislatuur. Schepen Koen Paredaens werd tijdens deze gemeenteraad aangeduid als haar 

plaatsvervanger.  

Met onderstaande beslissing wordt het mandaat van deze vertegenwoordiger bepaald.  

Juridisch kader 

- decreet houdende de intergemeentelijke samenwerking van 6 juli 2001, zoals gewijzigd 

- omzendbrief BA 2002/01 betreffende de toepassing van het decreet van 6 juli 2001 houdende de 

intergemeentelijke samenwerking 

- ontwerp decreet tot wijziging van diverse bepalingen van het decreet op de intergemeentelijke 

samenwerking 

- de statuten van IGEAN milieu & veiligheid 

Advies 

Het jaarverslag 2017 en de jaarrekening 2017 werden toegelicht en besproken op de raad van bestuur 

van 2 mei 2018. 

BESLUIT met 23 stemmen voor en 2 onthoudingen (Vlaams Belang): 

Artikel 1 

De gemeenteraad neemt kennis van de volledige agenda van de jaarvergadering van IGEAN milieu & 

veiligheid die zal gehouden worden in Strijboshof, Achterbroeksteenweg 69 in 2920 Kalmthout, op 22 

juni 2018 om 19 u, evenals van alle daarbij horende documenten, en neemt op basis hiervan volgende 

beslissingen:  

1. Verslag van de raad van bestuur over het boekjaar 2017 

2. Verslag van de commissaris-revisor over het boekjaar 2017 

3. Jaarrekening 2017 

4. Kwijting aan de bestuurders en revisor over het boekjaar 2017 

5. Benoemen van de bedrijfsrevisor en het bepalen van de vergoeding 

6. Toetreding aanvaarden van de politiezone Rupel en de woonzorggroep van het OCMW Schoten en 

het OCMW Wijnegem 

7. Benoemen van leden van de adviescomités. 

Artikel 2 

De vertegenwoordiger van de gemeente, die met een afzonderlijk besluit werd benoemd, wordt 

gemandateerd om op de jaarvergadering van IGEAN milieu & veiligheid van 22 juni 2018 deel te 

nemen aan de bespreking over de in artikel 1 vermelde agendapunten en te beraadslagen en te 

beslissen overeenkomstig dit besluit en verder al het nodige te doen om de volledige agenda af te 

werken. 

Artikel 3 

Twee uittreksels van onderhavige gemeenteraadsbeslissing zullen aan IGEAN milieu & veiligheid 

worden bezorgd. 

Punt A.31:  Toekenning van de titel van ere-gemeentesecretaris aan Ivo Van den Bulck. 

De burgemeester leidt dit agendapunt in.  Ivo Van den Bulck was gemeentesecretaris vanaf 1 juni 

1988. Hij ging op pensioen op 1 april 2018 en rondde zo een carrière van bijna 30 jaar als 

gemeentesecretaris af om in het totaal van  zijn loopbaan maar liefst 40 jaar een volgehouden 

dienstverlening voor Zoersel te hebben verzorgd.  Hij heeft ook 30 jaar de pen vastgehouden van deze 

gemeenteraad en leidde het personeel van een bescheiden equipe tot een organisatie van 240 

medewerkers sterk  Hij beschouwde zichzelf graag als een ‘civil servant’ en daar handelde hij steeds 

naar.  De titel van ere-gemeentesecretaris is uniek want de titel van gemeentesecretaris verdwijnt met 

de implementatie van het decreet Lokaal Bestuur. 

Het college van burgemeester en schepenen stelt voor aan Ivo Van den Bulck de titel van ere-

gemeentesecretaris toe te kennen.  Per e-mail van 3 mei 2018 verklaart Ivo Van den Bulck zich 

hiermee akkoord. 

Raadslid Jos van Dongen houdt eraan deze bijdrage te delen met de raad:  

“De correcte samenwerking die wij als gemeenteraadslid hadden met onze secretaris waarderen wij 

ten zeerste. Daarom keuren wij deze blijk van waardering, namelijk de toekenning van de titel van ere-

gemeentesecretaris zonder enige twijfel goed. Daarmee wordt Ivo de eerste, de enige en ook de laatste 

ere-gemeentesecretaris van de gemeente Zoersel.  Wij hopen echter ook dat dit betekent dat de 

toekenning van deze eretitel door deze raad eveneens betekent dat de raadsleden ook zullen rekening 

houden met de wijze woorden die door een man met bijna 30 jaar ervaring tijdens zijn afscheidsrede 
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werden uitgesproken.  Het viel mij op, en het stoorde mij geweldig, dat tijdens deze afscheidsrede door 

een groot aantal van de aanwezigen in de zaal veel werd getaterd maar weinig werd geluisterd. Voor 

de vandaag  aanwezige raadsleden die daardoor een deel van de toespraak hebben gemist of die de 

afscheidstoespraak niet  konden bijwonen, herhaal ik hier graag uit de lange lijst van aanbevelingen 

bij wijze van eerbetoon een 3-tal aanbevelingen die zeker van belang zijn voor gemeenteraadsleden 

en/of schepenen. Ik citeer de wijze woorden: 1. ‘ … er zal ook moeten worden ingezet op een 

fundamentele wijziging van de politieke cultuur.  Gemeenteraadsleden mogen zich niet laten dicteren 

door de partijpolitieke agenda.  Raadsleden van de meerderheid moeten ook kritische vragen kunnen 

stellen, en  raadsleden van de oppositie moeten constructief kunnen meedenken.  Er is volgens mij, 

zowel voor gemeenteraadsleden als voor schepenen, grote behoefte aan bijscholing, bijvoorbeeld in 

transparante besluitvorming.  Moet er niet gedacht worden aan verplichte introductieprogramma’s 

(gemeenteraadsleden) en professionele inwerkprogramma’s voor schepenen?  Het is maar een 

aanbeveling.’ en 2. ‘De slagkracht van een gemeentebestuur staat of valt echter met een goede of 

slechte ambtelijk-politieke verhouding. Aan die verhouding moet dus in Zoersel worden gewerkt.  Van 

fundamenteel belang hierbij is te weten dat ‘respect’ en ‘vertrouwen’ de lijm zijn van elk 

samenwerkingsverband, en dat vertrouwen - als het geschonden wordt – weg galoppeert, maar dat dit 

slechts te voet terug komt.  Hier dient dus aan gewerkt te worden.   Het is maar een aanbeveling. ‘ 

en tot slot 3.  ‘Een gemeentebestuur moet zich voorbereiden op een meer participatieve politieke 

cultuur.  Dit vraagt een andere houding en andere vormen van communicatie van de lokale politici en 

de administratie.  Meer transparantie, meer informatie over wat er in de gemeente gaande is, is een 

eerste stap.  Maar burgers moeten ook worden uitgenodigd om zelf ideeën en voorstellen aan te reiken 

om de kwaliteit van het lokale leven te verbeteren (‘coproductie’).  De actieve betrokkenheid van 

inwoners bij overlegprocessen verhoogt de aanvaarding van maatregelen en helpt om tot gedeelde 

verantwoordelijkheid en eigenaarschap te komen. Ook inzake burgerparticipatie kan de gemeente de 

wieg van maatschappelijke vernieuwing zijn.  Om te experimenteren met vormen van 

burgerparticipatie is het lokale bestuur het voor de hand liggende bestuursniveau.  Inwoners 

beschouwen zich in toenemende mate als expert naargelang het gaat over hun gemeente, hun wijk of 

hun straat.  Een gemeente moet vertrouwen hebben in haar bewoners en hen betrekken bij het bestuur, 

al is het maar om geen hoop lokale expertise onbenut te laten.  Projecten van burgerparticipatie 

kunnen maar slagen door de deelnemers ernstig te nemen en reële impact te geven.  Zodra dat 

gebeurd is, kan het probleemoplossend vermogen van burgers wonderen doen.’ 

Tot zover mijn eerbetoon aan de Zoerselaar die vandaag, wat mij betreft, de titel van ere-

gemeentesecretaris zeker welverdiend mag in ontvangst nemen.” 

MOTIVERING:  

Voorgeschiedenis 

De gemeenteraad keurde op 17 november 2015 het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad 

goed.  Titel V van dit reglement bepaalt onder welke voorwaarden eretitels kunnen worden toegekend. 

Alhoewel de titel van ere-gemeentesecretaris niet specifiek werd opgenomen in dit reglement, kunnen 

dezelfde regels wel worden gehanteerd om de eretitel van ere-gemeentesecretaris toe te kennen.   

Feiten en context 

Ivo Van den Bulck was gemeentesecretaris van af 1 juni 1988. Hij ging op pensioen op 1 april 2018 en 

rondde zo een carrière als gemeentesecretaris van bijna 30 jaar af. 

Advies 

Het college van burgemeester en schepenen stelt voor aan Ivo Van den Bulck de titel van ere-

gemeentesecretaris toe te kennen. 

Per mail van 3 mei 2018 verklaart Ivo Van den Bulck zich hiermee akkoord. 

Juridische grond 
- het huishoudelijk reglement van de gemeenteraad, in het bijzonder titel V – eretitels, zoals 

goedgekeurd door de gemeenteraad op 17 november 2015   

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:   
De gemeenteraad kent aan Ivo Van den Bulck de titel van ere-gemeentesecretaris toe. 

Artikel  2: kopie aan  

dienst kennisname voor archief voor beheer 
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secretariaat   X 

personeelsdienst X   

Vragen gemeenteraadsleden 

P. Wyffels  

Stelt dat de mobiliteitsstudie heel wat aanbevelingen bevat.  Hij vraagt wat hiermee gebeurt en hoe 

hierover wordt teruggekoppeld?  

Schepen Danny Van de Velde antwoordt dat de uitslag van de studie is teruggekoppeld naar 

deelnemers en inwoners.  De zogeheten ‘Quick wins’  voorstellen van het studiebureau zullen voor 

uitvoering worden ingepland.  Grotere ingrepen zijn nog te bekijken met belanghebbenden en 

omwonenden.  In het algemeen moeten de meer omvattende aanbevelingen nog verder worden 

bestudeerd en vooral ook worden  meegenomen in het globale mobiliteitsplan voor Zoersel.  Dit is een 

beginpunt geen eindpunt. 

M. De Cordt  

Zegt dat op vraag van GROEN er is toegezegd om de staat en toegankelijkheid van onze voetpaden in 

de gemeente te laten screenen en hij wenst te weten hoever het hiermee staat?  

Schepen Danny Van de Velde antwoordt dat er een overleg is geweest met de aanbevolen organisatie 

maar dat daaruit bleek dat zij enkel begeleiding doen rond acties inzake bewustmaking en het 

sensibiliseren rond toegankelijkheid van de voetpaden. Ze gaven te kennen over weinig expertise te 

beschikken rond studie en advies omtrent  ingrepen  in de infrastructuur. Iets wat we eigenlijk nodig 

hebben en wel verwachten. Hun brochure deed echter anders vermoeden. 

M. Somers  

Stelt dat in het kader van een andere locatie voor de aanleg van een skate-terrein er een bevraging is 

geweest vanuit de dienst vrije tijd naar het gebruik van het grasveld tussen het Klavier en de Zoest.  

Hij wil weten wat hiervan de bedoeling is. Die locatie wordt eveneens genoemd voor andere 

invullingen en hij vraagt of het dan niet beter in zijn totaliteit kan worden bekeken. 

Schepen Wim Govers antwoordt dat het eerste bestek een andere locatie bevatte, maar de 

toegangsweg tot daar verharden met beton was te duur tegenover de kost van het eigenlijke skatepark. 

Daarom stelde het schepencollege de vraag of  er andere locaties mogelijk zijn?  Zo kwam het bestuur 

uit bij het ovale grasplein tussen het Klavier en de Zoest. Omdat dat veelvuldig wordt gebruikt, 

organiseerden we deze  bevraging onder de huidige gebruikers om dit als input te gebruiken om te 

beslissen. 

Punt B.1:  Kennisname van de aanstelling van rechtswege van Kristof Janssens als algemeen 

directeur en vaststelling van de betreffende salarisschaal. 

De voorzitter  licht het punt toe.  Gevolg gevend aan de interne oproep voor kandidaatstelling voor het 

ambt van algemeen directeur, beslist door de gemeenteraad van 20 maart 2018, diende de ocmw-

secretaris zijn kandidatuur in als algemeen directeur van gemeente en ocmw Zoersel.  Ingeval van een 

interne oproep en slechts één kandidatuur volgt, na geldigverklaring van de kandidatuur door het 

college, de aanstelling van rechtswege.   

Er werd een oproep gelanceerd op 21 maart 2018 onder de huidige functiehouders van de ambten van 

gemeentesecretaris en ocmw-secretaris om zich kandidaat te stellen voor het ambt van algemeen 

directeur. Kristof Janssens, voormalig ocmw-secretaris, stelde zich kandidaat. Het schepencollege 

verklaarde de kandidatuur geldig. 
MOTIVERING 

Feiten en context 

Gevolg gevend aan de interne oproep voor kandidaatstelling voor het ambt van algemeen directeur beslist 

door de gemeenteraad van 20 maart 2018, diende de ocmw-secretaris zijn kandidatuur in als algemeen 

directeur van gemeente en ocmw Zoersel.  Ingeval van een interne oproep en slechts een kandidatuur 

volgt na geldigverklaring van de kandidatuur door het college de aanstelling van rechtswege.   

Juridische grond 
- het decreet Lokaal Bestuur, in het bijzonder artikel 162 en de overgangsbepalingen zoals voorzien 

door DEEL 6, TITEL 2, HOOFDSTUK 2 (artikel 580 – artikel 589); 

- de besluiten van de Vlaamse regering van 7 december 2007 en 12 november 2010 inzake de 

rechtspositieregeling voor het personeel van de lokale besturen 
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- het besluit van het schepencollege van 23 april 2018 tot kennisneming en beoordeling van de 

geldigheid van de ingediende kandidatuur 

Argumentatie  
Er werd een oproep gelanceerd op 21 maart 2018 onder de huidige functiehouders van de ambten van 

gemeentesecretaris en ocmw-secretaris om zich kandidaat te stellen voor het ambt van algemeen 

directeur. Kristof Janssens, voormalig ocmw-secretaris, stelde zich kandidaat. Het schepencollege 

verklaarde de kandidatuur geldig. 

BESLUIT: 

Artikel 1:  

De gemeenteraad neemt kennis van de aanstelling van rechtswege van Kristof Janssens, geboren op 4 

september 1974, Eugeen Verbiststraat 51in 2900 Schoten, als algemeen directeur in statutair verband 

vanaf 21 april 2018. 

Artikel 2:  

De gemeenteraad stelt de weddeschaal vast als ADO410, algemeen directeur klasse 4, salaristrap 15. 

Punt B.2:  Aanstelling van een financieel directeur, overeenkomstig het decreet Lokaal Bestuur van 

21 december 2017, vaststelling van de salarisschaal en van de wervingsreserve. 

Schepen Koen Paredaens  licht de punten 2 en 3 toe.  In uitvoering van de overgangsbepalingen van 

het decreet Lokaal Bestuur opteerde de gemeenteraad voor een interne oproep onder de financieel 

beheerders om zich kandidaat te stellen voor het ambt van financieel directeur. Er zijn twee 

kandidaturen dus is het aan de gemeenteraad hiertussen een keuze te maken en deze keuze 

uitdrukkelijk te motiveren op basis van een systematische afweging van titels en verdiensten, 

voorgelegd door beide kandidaten. Zulk een afweging van titels en verdiensten dient behoorlijk en 

zorgvuldig te gebeuren. Om dit te kunnen doen, bepaalde de gemeenteraad welke criteria in deze 

afweging werden meegenomen.  

Het schepencollege nam op 23 april jl. kennis van de twee kandidaturen en verklaarde deze geldig: 

-  Liesbet Okkerse, financieel beheerder gemeente, geboren 1 november 1978, 

Broechemsesteenweg 26 in 2520 Broechem 

-  Kristof Dieltiens, financieel beheerder ocmw, geboren 17 februari 1979, Molenstraat 1 in 2970 

Schilde. 

Er werd vervolgens, zoals bepaald in het gemeenteraadsbesluit van 20 maart 2018, een systematische 

afweging van de titels en verdiensten van beide kandidaten voorbereid door het college op basis van 

de door de gemeenteraad vastgestelde criteria: 

- motivatie van de kandidatuur  

- behaalde diploma’s  

- professionele ervaring uit voorgaande loopbaan 

- anciënniteit  

- realisaties en initiatieven in de huidige functie  

- voor de functie relevante opgenomen nevenactiviteiten, opdrachten of verantwoordelijkheden 

- bijkomende opleidingen en gevolgde vormingen of trainingen  

- de aanwezigheid of ontwikkelingsmogelijkheden van de specifieke competenties uit de huidige 

functiebeschrijving van financieel beheerder, zijnde: visie, ondernemen, adviseren, leiding geven, 

samenwerken en opvolging en monitoring, beoordeeld aan de hand van een rapport opgesteld na 

het voeren van een development center door een door de Vlaamse overheid erkende externe 

deskundige in het personeelsbeleid.   

De raadsleden hebben de dossiers van de kandidaten kunnen inkijken bij Kristof Janssens, algemeen 

directeur.  

Uit het dossier blijkt dat het onderzoek grondig en systematisch is gebeurd. Het voorstel luidt om 

Liesbet Okkerse aan te stellen als financieel directeur en het voorstel dat daaruit voortvloeit is de 

aanstelling van  Kristof Dieltiens als afdelingshoofd ondersteunende diensten, tot de gemeenteraad 

een nieuw organogram vaststelt. 

Raadslid Jos van Dongen vraagt zich af  hoeveel raadsleden het dossier zijn komen inkijken? 

Raadslid Marc De Cordt geeft aan dat hij de uitnodiging niet gezien heeft om het dossier te komen 

inkijken. Raadslid Roel Van Elsacker vraagt wat er gebeurt met de functie van  rekenplichtige bij de 

politiezone. 
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MOTIVERING 

Feiten en context 

In uitvoering van de overgangsbepalingen van het decreet lokaal bestuur opteerde de gemeenteraad 

voor een interne oproep onder de financieel beheerders om zich kandidaat te stellen voor het ambt van 

financieel directeur. Er zijn twee kandidaturen dus is het aan de gemeenteraad hiertussen een keuze te 

maken en deze keuze uitdrukkelijk te motiveren op basis van een systematische afweging van titels en 

verdiensten voorgelegd door beide kandidaten. Zulk een afweging van titels en verdiensten dient 

behoorlijk en zorgvuldig te gebeuren. Om dit te kunnen doen, bepaalde de gemeenteraad welke criteria 

in deze afweging werden meegenomen.  

Juridische grond 
-  het decreet Lokaal Bestuur, in het bijzonder artikel 162 en de overgangsbepalingen zoals voorzien 

door DEEL 6, TITEL 2, HOOFDSTUK 2 (artikel 580 – artikel 589); 

-  de besluiten van de Vlaamse regering van 7 december 2007 en 12 november 2010 inzake de 

rechtspositieregeling voor het personeel van de lokale besturen 

-  het besluit van de gemeenteraad van 20 maart 2018 houdende de interne oproep onder de 

functiehouders van het ambt van financieel beheerder van gemeente en ocmw voor 

kandidaatstelling voor het ambt van financieel directeur 

-  het besluit van het schepencollege van 23 april 2018 tot kennisneming en beoordeling van de 

geldigheid van de ingediende kandidaturen 

Argumentatie  
Het schepencollege nam kennis van de twee kandidaturen en verklaarde deze geldig: 

-  Liesbet Okkerse, financieel beheerder gemeente, geboren 1 november 1978, Broechemsesteenweg 

26 in 2520 Ranst 

-  Kristof Dieltiens, financieel beheerder ocmw, geboren 17 februari 1979, Molenstraat 1 in 2970 

Schilde. 

Er werd vervolgens, zoals bepaald in het gemeenteraadsbesluit van 20 maart 2018, een systematische 

afweging van de titels en verdiensten van beide kandidaten voorbereid door het college op basis van 

de door de gemeenteraad vastgestelde criteria: 

- motivatie van de kandidatuur  

- behaalde diploma’s  

- professionele ervaring uit voorgaande loopbaan 

- anciënniteit  

- realisaties en initiatieven in de huidige functie  

- voor de functie relevante opgenomen nevenactiviteiten, opdrachten of verantwoordelijkheden 

- bijkomende opleidingen en gevolgde vormingen of trainingen  

- de aanwezigheid of ontwikkelingsmogelijkheden van de specifieke competenties uit de huidige 

functiebeschrijving van financieel beheerder, zijnde: visie, ondernemen, adviseren, leiding geven, 

samenwerken en opvolging en monitoring, beoordeeld aan de hand van een rapport opgesteld na 

het voeren van een development center door een door de Vlaamse overheid erkende externe 

deskundige in het personeelsbeleid.   

Uit de systematische afweging van titels en verdiensten van beide kandidaten, waarvan een nota werd 

opgesteld door het college, die als bijlage aan dit besluit wordt gehecht, blijkt dat Liesbet Okkerse als 

best geschikt wordt bevonden om te worden aangesteld als financieel directeur van gemeente en ocmw 

Zoersel. 

BESLUIT: 

Artikel 1:  
De gemeenteraad stelt Liesbet Okkerse, geboren op 1 november 1978, Broechemsesteenweg 26 in 

2520 Ranst, aan als financieel directeur in statutair verband vanaf 1 juni 2018. 

Artikel 2:  
Kristof Dieltiens, Molenstraat 1 in 2970 Schilde,  wordt opgenomen in de wervingsreserve voor 

financieel directeur, die loopt tot 31 december 2023 en eventueel verlengbaar is door de gemeenteraad 

voor vijf jaar: 

Artikel 3:  

De gemeenteraad stelt de weddeschaal vast als FD0410, financieel directeur klasse 4, salaristrap 15 
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Punt B.3:  Aanstelling van de financieel beheerder, niet aangesteld als financieel directeur, in een 

passende betrekking, overeenkomstig het decreet Lokaal Bestuur van 21 december 2017. 

MOTIVERING 

Feiten en context 

In uitvoering van de overgangsbepalingen uit het decreet lokaal bestuur wordt de financieel beheerder 

die niet is aangesteld als financieel directeur, aangesteld in een passende betrekking, met behoud ten 

persoonlijke titel van de salarisschaal, dienstverband en geldelijke anciënniteit.  Om dit te kunnen 

doen is er een voorstel vanuit het college totstandgekomen in samenspraak met beide kandidaten. 

Juridische grond 
- het decreet Lokaal Bestuur, in het bijzonder artikel 162 en de overgangsbepalingen zoals voorzien 

door DEEL 6, TITEL 2, HOOFDSTUK 2 (artikel 580 – artikel 589); 

- de besluiten van de Vlaamse regering van 7 december 2007 en 12 november 2010 inzake de 

rechtspositieregeling voor het personeel van de lokale besturen 

- het besluit van het schepencollege van 23 april 2018 tot kennisneming en beoordeling van de 

geldigheid van de ingediende kandidaturen 

- het besluit van de gemeenteraad van 15 mei 2018 tot aanstelling van een financieel directeur, 

overeenkomstig artikel 583, §2 van het decreet Lokaal Bestuur van 21 december 2017, vaststelling 

van de salarisschaal en van de wervingsreserve. 

Argumentatie  
De gemeenteraad stelde Liesbet Okkerse, Broechemsesteenweg 26 in 2520 Ranst, aan als financieel 

directeur voor gemeente en ocmw vanaf 1 juni 2018.  Daaruit volgt dat het aan de gemeenteraad toekomt 

de andere kandidaat, zijnde Kristof Dieltiens, Molenstraat 1 in 2970 Schilde, financieel beheerder niet 

aangesteld als financieel directeur, aan te stellen in een passende betrekking met behoud ten persoonlijke 

titel van minstens de huidige salarisschaal als financieel beheerder, de geldelijke anciënniteit en het 

dienstverband.  Vanuit het college is in samenspraak met beide kandidaten en de algemeen directeur het 

voorstel gedaan de passende betrekking in te vullen als afdelingshoofd ondersteunende diensten tot 

zolang het huidige organogram en de personeelsformatie worden gehanteerd. 

BESLUIT met algemeenheid van stemmen: 

Artikel 1:  
De gemeenteraad stelt Kristof Dieltiens aan, geboren op 17 februari 1979, Molenstraat 1in 2970 

Schilde, als afdelingshoofd ondersteunende dienstverlening in voltijds, statutair verband vanaf 1 juni 

2018 tot vaststelling van een nieuw organogram door de gemeenteraad. 

Artikel 2:  
Voor de betrekking vermeld in artikel 1 van dit besluit behoudt de functiehouder ten persoonlijke titel 

de salarisschaal van financieel beheerder van gemeente/ocmw en de daarin toegekende geldelijke 

anciënniteit. 

 

Omdat er voor het einde van de zitting door de raadsleden geen opmerkingen werden gemaakt over het 

verslag van de vorige zitting, wordt het goedgekeurd en ondertekend door de voorzitter en de 

gemeentesecretaris. 

Na afhandeling van de agenda sluit de voorzitter de zitting om 23.40 uur. 
 

 

 

 
Kristof Janssens      Griet Decock 

algemeen directeur      voorzitter 

 


